
PROTOKÓŁ NR XXV/2008PROTOKÓŁ NR XXV/2008
z sesji Rady Miejskiej w Węgorzyniez sesji Rady Miejskiej w Węgorzynie

odbytej 19 grudnia 2008 roku, w sali konferencyjnej Urzędu Miejskiegoodbytej 19 grudnia 2008 roku, w sali konferencyjnej Urzędu Miejskiego
w Węgorzyniew Węgorzynie

Posiedzenie rozpoczęło się o godz. 1630 a zakończyło o godz. 20 40

Ad 1 a
Przewodnicząca  Rady Miejskiej –  otwieram XXV sesje  Rady Miejskiej  Węgorzynie  witam 
wszystkich przybyłych, Wysoka Radę, Panią Burmistrz, Pana Mecenasa, sołtysów, nagrodzone 
dzisiaj osoby będą odbierać nagrodę prestiżową i wszystkich mieszkańców, którzy przybyli  na 
naszą  sesje.  Dla  sprawnego  przebiegu  sesji  bym  prosiła,  o  chociaż  wyciszenie  telefonów 
komórkowych żeby nie przeszkadzały nam na podstawie listy obecności  stwierdzam quorum. 
(Lista  obecności  radnych  stanowi  załącznik  nr  1,  lista  obecności  sołtysów  stanowi  
załącznik nr 2, do niniejszego protokołu).  Przechodzimy do porządku sesji,  bardzo proszę 
Pani Burmistrz.

Pani Burmistrz – Wysoka Rado do porządku sesji  chciałam wprowadzić uchwałę w sprawie 
zmian w budżecie gminy na rok 2008 ten projekt radni dostali przed sesją 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – czy są jakieś wnioski jeszcze do porządku? Nie widzę to, 
kto jest za przyjęciem do porządku projektu uchwały, o który wnioskuje Pani Burmistrz, kto jest 
za proszę o podniesienie reki 
Na ogólną liczbę obecnych na Sali obrad 13 radnych, głosowało: 
Za - 10
Przeciw - 1
Wstrzymało się - 2
Wniosek został przyjęty

Przewodnicząca  Rady  Miejskiej –  projekt  uchwały  został  wprowadzony  w  porządek  w 
punkcie 5 będzie podpunkt 18. Dzień dobry czy Pan Wojciech Drożdż
Na  salę  obrad  wszedł  Pan  Wojciech  Drożdż  Członek  Zarządu  Województwa 
Zachodniopomorskiego

Przewodnicząca  Rady  Miejskiej –  bardzo  witam  jest  to  przedstawiciel  Marszałka 
Województwa Zachodniopomorskiego. Przegłosujemy porządek z wprowadzoną zmianą, kto jest 
za przyjęciem porządku po wprowadzeniu dodatkowego projektu uchwały, kto jest za proszę o 
podniesienie reki
Na ogólną liczbę obecnych na Sali obrad 13 radnych, głosowało: 
Za - 13
Przeciw - 0
Wstrzymało się - 0
Porządek został przyjęty
Porządek sesji zwołanej na dzień 19 grudnia 2008 r.
I. Sprawy regulaminowe: 

a) otwarcie posiedzenia, powitanie gości i stwierdzenie quorum
b) przedstawienie porządku sesji
c) przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia.

II. Wręczenie przez Marszałka Województwa srebrnej odznaki Honorowego Gryfa 
Zachodniopomorskiego
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III. Interpelacje, wnioski i zapytania radnych

IV. Informacja Burmistrza z działalności między sesjami (ustna)

V. Podjęcie uchwał w sprawie:
1) zmiany Statutu Miejskiej Biblioteki Publicznej w Węgorzynie – druk nr 1
2) przyjęcia  przez  Gminę  Węgorzyno  zadania  w  zakresie  remontu  chodnika  w  ul. 

Grunwaldzka Węgorzyno w ciągu drogi wojewódzkiej nr 151 – druk nr 2 
3) przyjęcia przez Gminę Węgorzyno zadania w zakresie budowy chodnika w miejscowości 

Stare Węgorzynko gm. Węgorzyno w ciągu drogi wojewódzkiej nr 151 – druk nr 3
4) ustalenia  opłat  za  korzystanie  z  cmentarzy  i  urządzeń  stanowiących  mienie  Gminy 

zlokalizowanych na terenie Węgorzyna, Cieszyna, Mieszewa, Runowa i Sielska – druk nr  
4

5) zmiany uchwały Nr XI/144/2003 Rady Miejskiej w Węgorzynie z dnia 31 października 
2003  r.  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  zbycie  nieruchomości  gruntowych 
niezabudowanych położonych w obrębie ewidencyjnym nr 3 miasta Węgorzyno – druk 
nr 5 

6) Zmiany uchwały Nr XLIV/300/1997 Rady Miejskiej w Węgorzynie z dnia 27 listopada 
1997  r.  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  zbycie  nieruchomości  gruntowych 
niezabudowanych położonych w obrębie ewidencyjnym nr 3 miasta Węgorzyno – druk 
nr 6 

7) ustalenia wysokości ekwiwalentu wypłaconego członkom Ochotniczych Straży Pożarnych 
– druk nr 7

8) zatwierdzenia Planu Odnowy Miejscowości Sarnikierz( Dłusko, Podlipce) – druk nr 8
9) zatwierdzenia Planu Odnowy Miejscowości Runowo Pomorskie– druk nr 9 
10) zatwierdzenia Planu Odnowy Miejscowości Sielsko– druk nr 10
11) zatwierdzenia Planu Odnowy Miejscowości Trzebawie– druk nr 11
12) zatwierdzenia  Planu  Odnowy  Miejscowości  Węgorzynko  Małe  (Węgorzynko  Nowe, 

Węgorzynko Stare) – druk nr 12
13) zatwierdzenia Planu Odnowy Miejscowości Wiewiecko– druk nr 13
14) zatwierdzenia Planu Odnowy Miejscowości Winniki– druk nr 14
15) zatwierdzenia Planu Odnowy Miejscowości Zwierzynek– druk nr 15
16) zatwierdzenia Planu Odnowy Miejscowości Węgorzyno– druk nr 16
17) skargi dotyczącej działań Burmistrza Węgorzyna– druk nr 17
18) zmian w budżecie gminy na rok 2008 – druk nr 18

VI. Pierwsze czytanie projektu budżetu Gminy Węgorzyno na 2009 rok

VII. Odpowiedzi  na  wnioski  i  zapytania  radnych  oraz  na  interpelacje  zgłoszone  na 
poprzednich sesjach

VIII. Wolne wnioski i komunikaty
IX. Zakończenie obrad

Przewodnicząca Rady Miejskiej – przechodzimy do kolejnego podpunktu przejęcie protokołu 
z  poprzedniego  posiedzenia.  Czy  ktoś  z  Państwa  ma  jakieś  uwagi  do  treści  protokołu  z 
poprzedniej sesji? Nie widzę, kto jest za przyjęciem protokołu z poprzedniego posiedzenia, kto 
jest za proszę o podniesienie reki
Na ogólną liczbę obecnych na Sali obrad 13 radnych, głosowało: 
Za - 12
Przeciw - 0
Wstrzymało się - 1
Protokół został przyjęty
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Przewodnicząca  Rady Miejskiej –  przechodzimy do kolejnego punktu  bardzo uroczystego 
wręczenie  przez  Marszałka  Województwa  Srebrnej  Odznaki  Honorowego  Gryfa 
Zachodniopomorskiego. Ja w tym momencie oddaję głos dla Pana

Pan Wojciech Drożdż po krótkiej przemowie wręczył odznaki Panu Czesławowi Frost,  
Panu Janowi  Bas  –  odznakę  odebrał  za  Pana  Bas  Pan Jan  Adamów,  Pani  Elżbiecie  
Gębka  oraz  Pani  Małgorzacie  Trytek.  Na  zakończenie  przemówienia  serdecznie 
podziękował.

Przewodnicząca  Rady  Miejskiej –  ja  myślę,  że  ten  punkt  wyczerpaliśmy  ogłaszam  15 
minutową przerwę 

- 15 minut przerwy –

Przewodnicząca Rady Miejskiej – koniec  przerwy przechodzimy do punktu 3  interpelacje, 
wnioski i zapytania radnych. Proszę radna Kamińska

Radna Kamińska - ..mieszkańcy są za tym żeby dalej była studnia zabezpieczenie jest takie, jakie 
jest  i  bardzo proszę  żeby ktoś jak  najszybciej  z Urzędu tam pojechał  przyjrzał  się  sprawie  i 
porozmawiał z Panią sołtys ona najbardziej wie, o co tam tak naprawdę chodzi. Druga sprawa 
proszę przedstawić mi argumenty, jakie wzięła Pani pod uwagę i nie wyraziła zgody na dwie klasy 
czwarte w Runowie Pomorskim od września, z tego, co wiem to osoba znająca się na tym, czyli 
Pan Kurator zalecił cos takiego Pani jednak nie podjęła dalej tej sprawy, więc dlatego chciałam 
zapytać,  dlaczego  tak  właśnie  było.  Następna  sprawa  proszę  mi  przedstawić  jak  daleko  jest 
sprawa udrożnienia odpływów melioracyjnych przy ulicy Strzeleckiej w Runowie, bo sprawa już 
dawno była poruszana na sesji  odpowiedzi  były, jakie były a z tego, co wiem to już zaczyna 
zalewać piwnice, więc bardzo proszę, jakie będzie kolej działania w tej sprawie. Następna sprawa 
to  jest  prosiła  Pani  dyrektor  szkoły  w  Siedlicach  bardzo  prosi  ona  ma  już  w  tej  szkole 
uruchomione  przedszkole  i  po  prostu  prosiła,  jeżeli  jest  to  możliwe,  bo  u  nas  w  naszym 
Zwierzynku lub tez w Sielsku przedszkola będą uruchomione dopiero od września natomiast ta 
Pani bardzo prosi żeby porozmawiać z sołtysami z Mieszewa, Sielska, Zwierzynka z Mielna, bo 
już od dziś można tam dzieci dać i przedszkole już funkcjonuje także do miesiąca września te 
dzieci mogłyby już tam przebywać w tym przedszkolu dziękuję bardzo.

Przewodnicząca  Rady  Miejskiej –  kto  z  Państwa  radnych  jeszcze?  Bardzo  proszę  radny 
Kaliciński

Radny Kaliciński – ja mam interpelację do Pani Burmistrz w sprawie pobocza na wysokości 
sklepu  w  Runowie  tam  jest  wysypywany  jakiś  żużel  a  to  nic  nie  pomaga  tam  ciężarowe 
samochody zatrzymują się do sklepu..i to nic nie pomaga

Radny  Mazuro  –  jakie  nakłady  tak  zwane  inwestycyjne  ponieśli  eksploatatorzy  urządzeń 
dostarczających wodę i oczyszczających ścieki, które będą rozliczane w czasie rok się kończy my 
tego planu inwestycyjnego w zeszłym roku nie przyjęliśmy i w tej chwili rok się kończy zaraz 
będzie zapytanie do tych eksploatatorów, bo to może być i Goleniów i PUWiS Nowogard jakie 
nakłady ponieśli na eksploatację tych naszych urządzeń wodnych i kanalizacyjnych, które będą 
rozliczane w czasie.  Drugie w miejscowości  Wiewiecko w okolicach naszego parku, które ma 
pieczę Konserwator Zabytków nad tym parkiem powiększa się rozlewisko wody tego wcześniej 
nie było tam w tej chwili proszę o podjęcie działań, aby spróbować ten problem rozwiązać żeby 
nie zalało mieszkańców, bo w tej chwili zgłaszają mi, że ta woda podchodzi im do domostwa. 
Tereny sąsiedzkie są z Agencją, co prawda dwaj dzierżawcy ja mogę domyślać się przyczyny, ale 
proszę żeby Gmina, jako właściciel parku żeby coś z tym zrobić, bo na zimę pewnie ich zaleje, 
mimo, że na razie powodzi nie ma, prawnie trzeba to rozwiązać.
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Radny Kłosiński – ja do Pani Burmistrz chciałem zgłosić, że na drodze dojazdowej z Przytonia 
do Węgorzyna na wysokości koło jeziora naszego i przed ostatni zakręt jest tak potężna dziura w 
asfalcie. Dzwoniłem do drogówki, ale nie wiem, bo oni chyba myślą, że taki normalny człowiek 
jak dzwoni to chyba nie można i zaraz jak się wyjeżdża z Gościsławia jest następna dziura i jadąc, 
z Przytonia jak się mija przejazd kolejowy jest takie duże zamulenie na asfalcie, że jak przyjdzie 
mróz i ślizgawica to żeby ktoś się nie przejechał na dół tam do tego jeziora. Mogliby to oczyścić 
drogówka, bo ja z nimi rozmawiałem i do nich nie dociera jak taki normalny człowiek dzwoni, 
dziękuję.

Radny  Kołodyński -  ..chodnika  na  ulicy  Grunwaldzkiej  chciałem  się  zapytać  czy  będzie 
porozumienie z Zarządem Dróg Krajowych czy w ogóle drogi krajowe mają zamiar remontować 
też chodnik, czyli od plebani w stronę ulicy Strzeleckiej i dalej w kierunku ronda prawa strona i 
lewa strona, czyli  tez od Kościoła do ulicy Podgórnej.  Czy zostanie naprawiony,  bo jest stan 
opłakany tego chodnika a jest to główny ciąg spacerowy gdzie spacerują w niedzielę.

Radny Cierpisz – ja mam takie nietypową sprawę, bo chodzi mi, w jaki sposób rady sołecki 
mogą wydatkować środki, jeśli to dotyczy estetyki i gdzie mogą te środki wykorzystać

Przewodnicząca Rady Miejskiej – może to pytanie do Pani Skarbnik

Radny  Cierpisz –  proszę  Państwa  to  jest  tak  zamówiłem  ogrodzenia,  ogrodzenie  zostało 
wykonane dostałem telefon, że nie będzie mogło być zrealizowane, bo to jest przy Kościele nie 
gminne, ale wieś zaczyna się od nr 1 to znaczy jest wydzielona ta część wsi, bo jest przy drodze 
powiatowej  i  większość  sołectw  jest  bardziej  przy  drogach  powiatowych.  My  nie  możemy 
środków uruchomić, bo nie należą się a jeśli chodzi o ten płot przy Kościele, przecież to nam 
upiększa wieś, jeśli jeszcze to jest zabytek to naprawdę cena nawet nie jest wysoka.

Przewodnicząca Rady Miejskiej – czy ktoś z Państwa radnych? Radny Szostakiewicz

Radny  Szostakiewicz –  ja  mam  tylko  taka  jedną  do  Pani  Burmistrz  na  ulicy  3  maja  jest 
przewrócony znak drogowy..

Przewodnicząca Rady Miejskiej – kto jeszcze?

Radny  Cierpisz –  zgłaszał  mi,  ale  on  zgłaszał  to  na  którejś  sesji,  sprawa  tego  autobusu 
szkolnego to ja bym prosił żeby sołtys naświetlił

Przewodnicząca Rady Miejskiej – bardzo proszę Panie sołtysie

Sołtys Wróblewski - .. wjeżdża do Węgorzynka na środku zakręca nie wysadzając dzieci jedzie 
na początek Węgorzynka i dopiero wysadza i dzieci idą asfaltem z powrotem, chodzi o to, że 
kiedyś jakieś dziecko wpadnie pod samochód a to było zgłaszane na jakieś sesji i Strażnikowi i nic 

Przewodnicząca  Rady Miejskiej –  ktoś  jeszcze  z  Państwa radnych?  Ja  też  w tym punkcie 
chciałabym zabrać głos mam tu taka propozycje do rozważenia kilkakrotnie już słyszeliśmy o 
niebezpiecznym  skrzyżowaniu  w  Ginawie,  ponieważ  jest  to  droga  krajowa  i  samochody 
przejeżdżają  bardzo szybko a niestety wieś  jest po obu stronach i  większość wsi  żeby zrobić 
zakupy w sklepie musi przejść przez to skrzyżowanie różne były już pomysły ja mam kolejny, jeśli 
uznacie  Państwo,  że  jest  zasadny  to  bym  prosiła  żeby  Pani  Burmistrz  to  dalej  przekazała 
niebieskie te zwalniające pasy może to nie jest aż tak droga inwestycja, ale z jednej strony i z 
drugiej strony tego skrzyżowania to są takie pasy, jak tu dojeżdża się do Węgorzyna po prostu 
samochód pyk, pyk, pyk robi, ale to spowodowało by zwolnienie prędkości może to rozwiązało 
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by problemy z tym przejście. Mam pytanie, kiedy rozpocznie się druga część obwodnicy, kiedy 
będzie budowana, ponieważ z tym się wiąże budowa chodnika od Pani Opali do tych trzech 
domków ja już kilka krotnie zgłaszałam na sesji, że ten chodnik jest potrzebny a jeśli nie chodnik 
to zorganizowanie tak pobocza żeby można się na nim schronić w momencie, kiedy przejeżdża 
samochód. Dziury na ulicy Witosa interpelacja mieszkańców jest ich sporo, ale one są bardzo 
głębokie w tej chwili  zalane wodą nie widać, jaka to jest dziura jak wielkie niebezpieczeństwo 
niesie  wjechanie  do takiej  dziury  można zawieszenie  urwać.  Kolejne,  kiedy  będzie  ogłoszony 
konkurs  na  dyrektora  Szkoły  w  Runowie  Pomorskim.  Kolejne  pytanie  dotyczy  projektu 
informatyzacji  Gminy w pewnym momencie byliśmy uczestnikami takiego projektu pod egida 
Powiatu wiem, że był inny projekt,  który wchodziły wszystkie gminy Powiatu Łobeskiego a i 
koordynatorem tego projektu prawdopodobnie była Gmina Węgorzyno i teraz dochodzą takie 
sygnały niepokojące, że Gmina Węgorzyno się wycofała z tego, czyli jakby głowa zrezygnowała z 
tego i po prostu członkowie, czyli pozostałe Gminy również zastanawiają się nad wycofaniem i 
bym prosiła tutaj o kilka słów na temat tego projektu i to wszystko. Jeśli nie ma innych pytań 
uważam, że punkt jest wyczerpany. Przechodzimy do informacji Burmistrza z działalności między 
sesjami bardzo proszę Pani Burmistrz

Pani  Burmistrz –  Szanowna  Rado  w  tym krótkim  okresie  między  jedna  sesja  a  drugą,  bo 
przypomnę, że ostatnia sesja była 27 listopada z ważniejszych spraw, które realizowałam to jest w 
ostatnim czasie odbywałam spotkania z większości operatorami mediów na terenie gminy, czyli 
Enea, Administrator, PUWiS wszystkie spotkania dotyczyły zadań wykonanych w bieżącym roku, 
co jest jeszcze do wykonania i do zamknięcia roku i zamierzenia planu na 2009 rok. Również 
proszę Państwa Gmina przejęła kotłownie na Osiedlu, 40 – lecia więc też tu systematycznie z 
osobami  odpowiedzialnymi  za  kotłownie  oceniam  jak  kotłownia  jest  eksploatowana, 
nadzorujemy dostawy ciepła,  ponieważ krótko mówiąc nie  ma zimy i  nie  trzeba  Spalic  dużo 
węgla, ponieważ mamy drogi węgiel a ceny są niepodniesione na centralne ogrzewanie od kilku lat 
dopiero jest planowana podwyższa na ten rok. Również byłam na rozprawie przed Rzecznikiem 
Naruszenia Dyscypliny Finansów Publicznych z wniosku Rady Miejskiej i w toku rozprawy były 
rozpatrywane zarzuty z wniosku Rady Miejskiej  po kontroli  Komisji  Rewizyjnej  a mianowicie 
przypomnę podpisanie aneksu do umowy na wykonanie studium. Drugi zarzut był o złamanie 
ustawy o zamówieniach publicznych przy zadaniu remont świetlicy w Połchowie.  Trzeci były 
zobowiązania  z  2007  roku  niezapłacone  w  budżecie.  Po  rozprawie  Rzecznik  Naruszenia 
Dyscypliny Finansów Publicznych po zakończeniu kolegium uznał, że Burmistrz jest niewinny i 
wszystkie te zarzuty skierowane przez Radę Miejską uchylił a uzasadnienie do decyzji kolegium 
RIO przyjdzie  do  Rady  Miejskiej  na  piśmie.  Również  proszę  Państwa w tym czasie  miałam 
spotkania komitetu organizacyjnego z okazji 150 lat Runowa, taki komitet już został powołany do 
tego komitetu zaprosiłam przedstawicieli  Polskich Kolei Państwowych, radnych,  mieszkańców 
Runowa, rade sołecką, sołtysa, organizację i stowarzyszenia jak dobrze pamiętam to 6-7 czerwiec 
2009 odbędzie się piękna uroczystość 150 lat Runowa Pomorskiego. Również odbyłam spotkanie 
z  Dyrektorem PKP ekonomicznym,  który  naciska mocno na  mieszkania  socjalne,  aby  gmina 
dostarczyła  dla  PKP,  ponieważ  PKP ma  wobec  gminy  5  niewykonanych  wyroków  eksmisji 
niektóre są jeszcze z roku 1999 i tutaj dyrektor proponuje pewne rozwiązanie albo gmina zacznie 
płacić odszkodowania albo przejmiemy pozostałe mieszkania w Runowie, które nie są sprzedane, 
bo już sprzedaż ruszyła w Runowie Pomorskim i wśród tych niesprzedanych są te osoby z tymi 
wyrokami  o  eksmisję,  więc  rozmowy  są  prowadzone  zobaczymy,  jaki  będzie  finał  i  również 
uczestniczyłam, bo Urząd Stanu Cywilnego przygotował piękną uroczystość jubileusz 50 - lecia 
par małżeńskich złote gody, które się odbyły w ostatnia sobotę, oczywiście również spotkania z 
Dyrektorami Szkół i omawianie spraw bieżących dziękuję.

Przewodnicząca  Rady  Miejskiej –  dziękuję,  przechodzimy  do kolejnego  punktu  porządku 
obrad podjęcie uchwał w sprawie druk nr 1 projekt uchwały w sprawie zmian statutu Miejskiej 
Biblioteki Publicznej w Węgorzynie. Proszę Komisję o opinię
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Przewodniczący Komisji Budżetowo – Gospodarczej p. Mazuro – Komisje projekt uchwały 
w sprawie zmian statutu Miejskiej Biblioteki Publicznej zaopiniowały pozytywnie

Przewodnicząca Rady Miejskiej – dziękuję. 

Pani Burmistrz – Wysoka Rado chciałam zgłosić autopoprawkę do tej uchwały, ponieważ Pan 
Mecenas dopatrzył się, że trzeba w § 3 wkradł się błąd jest napisane uchwała wchodzi w życie z 
dniem podjęcia a prawidłowo Pan Mecenas poprawił powinno być po upływie 14 dni od dnia 
ogłoszenia w Dzienniku Urzędowym Województwa Zachodniopomorskiego i z taka poprawka 
proszę radnych o przyjęcie tej uchwały

Przewodnicząca Rady Miejskiej – proszę radna Kamińska

Radna Kamińska – korzystając z obecności Pani dyrektor mam takie pytanie, dlaczego nadzór 
nad działalnością sprawuje Książnica Pomorska w Szczecinie tego nie było do tej pory

Pani Elżbieta Kozioł – nie było, ale powinno być to zawarte 

Radna  Kamińska –  a  jakie  macie  z  tego  korzyści,  merytorycznie  podlegamy  właśnie  pod 
Książnice Pomorską 

Pani Elżbieta Kozioł – żadnych, to tylko pomoc merytoryczną 

Radna Kamińska – a Pani Burmistrz mówiła, że książki wam kupują tak?

Pani Elżbieta Kozioł – nie

Pani Burmistrz – a skąd macie dotację na książki?

Pani Elżbieta Kozioł – to z Ministerstwa a oni pomagają nam pozyskać środki..

Przewodnicząca Rady Miejskiej – czy wszystkie biblioteki są pod patronatem, merytorycznym 
nadzorem

Pani Elżbieta Kozioł - tak

Pani  Burmistrz –  tylko  w tym punkcie  poinformuje,  że  dzisiaj  przyszła  opinia  z  Książnicy 
Pomorskiej na wniosek Pani Dyrektor o likwidacji  filii  w Cieszynie i  przekształcenie w punkt 
biblioteczny i dzisiaj przyszła opinia z Książnicy, że wyrażają na to zgodę 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – to może korzystając z obecności Pani Dyrektor to może 
Pani  by  nam  tutaj  przybliżyła,  czym  się  różni  biblioteka  od  punktu  bibliotecznego  czy  filii 
biblioteki a filia biblioteki t o biblioteka tak?

Pani  Elżbieta  Kozioł –  filie  też  można  trzymać  w  domu  i  dlatego  nie  jest  potrzebny 
wykwalifikowany  pracownik  z  odpowiednim  wykształceniem  w  sumie  to  można  też  mieć 
mniejszy księgozbiór wszystko prawie niczym się nie różni tylko z nazwy 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – ale tutaj Pani mówi, że może to być nawet w mieszkaniu
Pani Elżbieta Kozioł – może być nawet w mieszkaniu prywatnym i wtedy nie ma kosztów, bo 
tu  chodzi  o  to  żeby  zmniejszyć  koszty  utrzymania  budynku,  chodzi  ekonomicznie.  Filia  w 
Cieszynie ma 55 czytelników no jest bardzo malutko a koszty utrzymania są bardzo wysokie w 
porównaniu  z  nasza  biblioteką.  Zmniejszymy  liczbę  księgozbiorów  nie  będziemy  kupować 
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księgozbioru do Cieszyna tylko będzie z Węgorzyna przenoszony to taka wymiana na zasadzie, co 
miesiąc, dwa razy w miesiącu, trzy razy zależy od potrzeb wymiany i koniec a reszta zostanie bez 
zmian

Radna Kamińska – koszty utrzymania się nie zmniejsza?

Pani Elżbieta Kozioł – jeżeli przeniesiemy do innego pomieszczenia to się zmniejszą 

Radna Kamińska – a mamy inne pomieszczenie w Cieszynie

Pani Elżbieta Kozioł – to znaczy są rozmowy

Przewodnicząca  Rady  Miejskiej –  dziękuję  czy  są  jakieś  pytania,  wniosek?  Nie  widzę. 
Przechodzimy do głosowania, kto jest za przyjęciem uchwały z autopoprawką Pani Burmistrz w 
sprawie statutu Miejskiej Biblioteki Publicznej? Kto jest za proszę o podniesienie reki.
Na ogólną liczbę obecnych na Sali obrad 13 radnych, głosowało: 
Za - 13
Przeciw - 0
Wstrzymało się - 0 
Uchwała został podjęta jednogłośnie

Uchwała Nr XXV/247/2008
w sprawie zmiany Statutu Miejskiej Biblioteki Publicznej w Węgorzynie

(uchwała stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu)

Przewodnicząca  Rady  Miejskiej –  kolejny  projekt  uchwały  jest  na  druku  nr  2  chwała  w 
sprawie  przejęcia  przez  Gminę  Węgorzyno  zadania  w  zakresie  remontu  chodnika  w  ul. 
Grunwaldzkiej Węgorzyno w ciągu drogi wojewódzkiej nr 151. Proszę Komisję o opinię

Przewodniczący Komisji Budżetowo – Gospodarczej p. Mazuro – Komisje projekt uchwały 
zaopiniowały  pozytywnie...do  kościoła  gdzie  pobiegnie  instalacja  gazowa  była  odpowiedź,  że 
prawą stroną obok tej ścieżki rowerowej w ciągu, bo teraz tak się zastanawiamy bo ta odpowiedź 
nas na Komisji zadowoliła i nie wiem bo Komisja zaopiniowała projekt pozytywnie ale myślę, że 
Pani Burmistrz dołoży bo żebyśmy nie zrobili chodnika jeżeli ten gaz szczęśliwie by doszedł to 
będziemy mieli problem z jego położeniem

Pani  Burmistrz –  w  projekcie  technicznym  sieci  gazowej  miejscowości  Węgorzyno  jest 
poprowadzona jadąc w kierunku Łobza po prawej stronie w pasie drogi, czyli nie w chodniku nie 
w ścieżce rowerowej tylko w pasie zieleni nie tutaj przy szkole, ale tutaj gdzie jest większy ciąg 
obiektów plus istniejące bloki do parafii, parking później na pewno zostanie odtworzony 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – czy Państwo radni maja jakieś wnioski? Ja mam pytanie Pani 
Burmistrz czy są już kosztorysy na wykonanie tego zadania, bo cześć mamy dofinansować my, 
jako gmina z naszych pieniędzy i jakie to będą kwoty?

Pani Burmistrz – propozycja jest taka jak w większości gmin zawieramy porozumienia miedzy 
drogami  wojewódzkimi  a  gminami drogi  wojewódzkie  materiał  a  gmina wykonanie  my tylko 
koszty robocizny, czyli koszt zatrudnienia pracowników z robót publicznych 

Radny Kołodyński - ..czy projekt na gaz już jest zaklepany, przyjęty, czy to jest tylko wstępna 
koncepcja umieszczenia po prawej stronie ul. Grunwaldzkiej?
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Pani Burmistrz – projekt  na budowę jest  zaklepany,  ponieważ pozwolenie  na budowę sieci 
gazowej jest z roku 2006 połowa roku 2006 także jest dokumentacja z pozwoleniem na budowę 
w mieście Węgorzyno bez Runowa 

Radny Kołodyński – żeby nie było takiej sytuacji, że my dzisiaj przyjmiemy i zostanie chodnik 
wyremontowany  po  lewej  stronie  i  okaże  się,  że  wykonawca  zmieni  projekt  i  rozpirzy  ten 
chodniczek i później już się go nie odtworzy w takim stopniu jak był w stanie pierwotnym 

Pani  Burmistrz –  proszę  Państwa wykonawca ma zawsze odtworzyć  ciąg  pieszy  i  parkingi, 
zapraszam do Urzędu można obejrzeć dokumentację na siec gazową i zobaczyć, że wszędzie idą 
przeciski  pod  ziemia  w  niewielu  tylko  przypadkach  będzie  coś  rozebrane.  Przy  takich 
inwestycjach i  specyfikacjach  nie  unikniemy wykopów czy  przekopów,  ale  później  wrócić  do 
stanu pierwotnego wiadomo, że to będzie duża inwestycja to tak samo jak kanalizacja w drugiej 
części miasta też będą wykopy i tez będziemy musieli być przygotowani, że nie jedna rabatka czy 
kawałek  chodnika  ulegnie  zniszczeniu,  ale  przy  takich  inwestycjach  wykonawca  musi  to 
odtworzyć 

Radny  Kołodyński –  w  związku  z  tym kolejne  pytanie  czy  Pani  się  orientuje  czy  wzdłuż 
chodnika  są  prowadzone jakieś  media?  Pytam się,  dlatego żeby się  nie  okazało,  że  chodnika 
zostanie położony a za pół roku operator wodociągowy się obudzi,  że musi rurki wymienić i 
rozpirzy cały chodniczek, chodniczek zostanie odtworzony za kolejny jakiś czas obudzi się Enea 
czy jakiś inny użytkownik sieci energetycznych będzie chciał kabelek połączyć

Pani Burmistrz – Pani radny gdybyśmy tak myśleli  jak Pan to nic byśmy nie  mogli  zrobić. 
Oczywiście, że są jakieś media te media są inwentaryzowane chodnik nie kładzie się głęboko żeby 
naruszyć media tylko to jest przełożenie chodnika, bo on jest tak zniszczony a szczególnie na 
odcinku od Grunwaldzkiej do Kościoła, bo tam to już w ogóle nie można przejść 

Radny Kołodyński –  Pani  Burmistrz  chodzi  mi  o to,  że  jeżeli  będziemy wymieniać  ten,  że 
remont chodnika czy nie można byłoby tych, że rur wymienić jeżeli są do wymiany żeby się nie 
okazało, bo niejednokrotnie widzimy w miastach mówi się, że polak mądry po szkodzie guzik 
prawda bo cały czas jest sprzedawany temat chodnik jest położony nowy elegancki i mówię ktoś 
się  budzi,  że  trzeba  coś  wymienić  i  jest  rozkopywany  i  niestety  on  już  nie  wróci  do  tego 
pierwotnego stanu..

Pani  Burmistrz –  sprawdzę  to,  przyłącza  do  SP  wszystkie  są  wymienione  i  kanalizacyjne  i 
wodociągowe,  bo  nawet  jak  robiliśmy  Gimnazjum  ten  plac  tylne  wejście  to  tam  już 
wymienialiśmy przyłącza i tutaj nie ma żadnych obaw. Tutaj mamy z kolei ciąg przy parku tam też 
nie mamy żadnych przyłączy kwestia tylko tutaj gdzie jest pawilon geesowskie, więc na pewno to 
weźmiemy pod uwagę 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – ja jeszcze tutaj do tego projektu uchwały..oraz w tej części 
jest literowy błąd jest Węgrzyno

Radna Kamińska – ja chciałam wesprzeć kolegę Gienka Pani Burmistrz jak chcieliśmy zrobić 
dojazd do szkoły, bo faktycznie trzeba dojechać żeby był dobrze zrobiony dojazd do szkoły SP w 
Węgorzynie to Pani mówiła wstrzymajmy się z tą inwestycją aż zobaczymy, co będzie z Orlikiem 
tu jest podobna sytuacja moje zdanie jest nie warto wydawać pieniędzy zobaczmy, co wyjdzie z 
tym wszystkim, bo nawet Orlik będzie w tym kierunku 

Pani Burmistrz – a tylko sprostuje tutaj Orlik, bo on nie idzie tutaj przy ulicy Grunwaldzkiej a 
chciałam  powiedzieć,  że  my  nie  ponosimy  kosztów  zakupu  materiałów  tylko  Zarząd  Dróg 
Wojewódzkich nam tutaj przekazuje nasz koszt to jest tylko płaca pracowników zatrudnionych w 
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robotach  publicznych  sami  Państwo  się  dziwiliście  jak  tanio  wyszedł  nas  chodnik  w  ulicy 
Kościuszki oferta była na 80 tys. a wykonaliśmy z niecałe 6 może, 8 tys. więc nie wykonać tego 
wtedy, gdy ktoś daje materiał to byłoby nie właściwe a więc ja uważam, że należy wykonać. Orlik 
jest  na  stadionie  Orlik  ma  znaczenia,  ale  z  wjazdem  koło  szkoły,  czyli  to  Pani  radna  nie 
przeszkadza

Przewodnicząca Rady Miejskiej – dobrze nie ma więcej uwag? Przechodzimy do głosowania, 
kto jest za podjęciem uchwały jak mówi o tym druk nr 2? Kto jest za proszę o podniesienie ręki 
Na ogólną liczbę obecnych na Sali obrad 13 radnych, głosowało: 
Za - 10
Przeciw - 0
Wstrzymało się - 3 
Uchwała został podjęta 

Uchwała Nr XXV/248/2008
w sprawie przejęcia przez Gminę Węgorzyno zadania w zakresie remontu chodnika w ul. 

Grunwaldzkiej Węgorzyno w ciągu drogi wojewódzkiej nr 151

(uchwała stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu)

Przewodnicząca Rady Miejskiej – przechodzimy do kolejnego projekt uchwały na druku nr 3 
w  sprawie  przyjęcia  przez  Gminę  Węgorzyno  zadania  w  zakresie  budowy  chodnika  w 
miejscowości  Stare  Węgorzynko gm. Węgorzyno w ciągu drogi  wojewódzkiej  nr 151.  Proszę 
Komisję o opinię

Przewodniczący Komisji Budżetowo – Gospodarczej p. Mazuro – Komisje projekt uchwały 
zaopiniowały  pozytywnie.  W  porządku  posiedzenia  mamy  plany  odnowy  i  ten  chodnik  był 
planowany w roku 2013 szczęśliwie się składa, że będzie w 2009 wyprzedzamy plan odnowy, 
który będą tam zrobiony

Pani Burmistrz – dodam, że to jest ten sam Zarządca Dróg w Koszalinie oddział w Stargardzie 
również proponują gminie przekazywanie materiału na budowę chodników na terenach wiejskich 
mają dokumentację i tak samo jak gminy czekają na fundusze unijne się spóźniają a oni mają 
planowany na określony rok udziały własne i żeby te pieniądze ni przepadły to proponują żeby 
gminy już robiły te chodniki z dokumentacją, jaką oni posiadają a później oni wejdą z remontami 
dróg tak to było ustalone rok temu i z Marszałkiem i z Gminami i z Zarządcami Dróg i to jest 
właśnie jakby realizacja tego POM- u, jest to pierwsza wieś, która będzie miała chodnik, więc 
zaczynamy chodniki w tej kadencji.

Przewodnicząca Rady Miejskiej – ja mam jeszcze pytanie w tym samym temacie może nie 
dokładnie tej uchwały mówimy o drodze wojewódzkiej 151 on nie kończy się na skrzyżowaniu 
tutaj  koło  Kościoła  tylko  biegnie  również  od  skrzyżowania  Podgórna  wchodzi  w  drogę 
wojewódzką,  151  więc  co  z  tym  odcinkiem  chodnika  a  jeszcze,  co  z  chodnikiem  między 
skrzyżowaniami między Kościołem a drogą na Chociwel

Pani Burmistrz – Nieznań planu Zarządu Dróg Wojewódzkich później poinformuję 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – ale czy były prowadzone rozmowy bo to jakby jedna całość

Pani Burmistrz – tak tylko Zarząd Dróg ma jakąś określona pule pieniędzy, dzieli to na swoje 
drogi wojewódzkie, które ma bardzo dużo i akurat na ten rok jest Węgorzynko, ponieważ jest 
hasło remont  drogi  151 w ramach RPO i część tych pieniędzy  oni  przeznaczają  na te  drogi 
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wojewódzkie i proponują gminą przekazywanie materiałów. To, co Państwo mówią to oni robią 
w ramach eksploatacji i dowiem się czy jest taka możliwość 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – dziękuje proszę radny Kłosiński

Radny Kłosiński – ja chciałem zapytać czy kolektor ściekowy będzie tam prowadzony, bo zdaje 
się tam wszyscy maja szamba, bo którędy kolektor przeprowadzimy?

Pani Burmistrz – oczywiście, że będzie i dlatego tam nie ma chodników 

Przewodnicząca  Rady  Miejskiej –  czy  są  jeszcze,  jakieś  uwagi  lub  wnioski?  Nie  widzę. 
Przechodzimy do głosowania . Kto jest za podjęciem uchwały jak mówi o tym druk nr 3? Kto 
jest za proszę o podniesienie ręki 
Na ogólną liczbę obecnych na Sali obrad 13 radnych, głosowało: 
Za - 13
Przeciw - 0
Wstrzymało się - 0 
Uchwała został podjęta jednogłośnie

Uchwała Nr XXV/249/2008
w sprawie przyjęcia przez Gminę Węgorzyno zadania w zakresie budowy chodnika w 
miejscowości Stare Węgorzynko gm. Węgorzyno w ciągu drogi wojewódzkiej nr 151

(uchwała stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu)

Przewodnicząca Rady Miejskiej – druk nr 4 jest to projekt uchwały w sprawie ustalenia opłat 
za korzystanie z cmentarzy i urządzeń stanowiących mienie Gminy zlokalizowanych na terenie 
Węgorzyna, Cieszyna, Mieszewa, Runowa i Sielska. Proszę Komisję o opnie 

Przewodniczący Komisji Budżetowo – Gospodarczej p. Mazuro – stanowisko Komisji w 
sprawie cmentarzy Komisje projekt uchwały z autopoprawką Pani Burmistrz dotyczącą w § 1 
punkt  6  wpisać  kwotę  50  zł  oraz §  7  uchwała  wchodzi  w życie  z  dniem podjęcia  z  takimi 
zmianami Komisje projekt uchwały zaopiniowały pozytywnie

Przewodnicząca Rady Miejskiej – dziękuję. Proszę radnych dyskusja w tym temacie? Proszę 
radny Cierpisz

Radny Cierpisz – po pierwsze to żeby to były jakieś równe kwoty może a po drugie to czy 
można wykupić to przed czasem? Póki cena jest

Pani Burmistrz – oczywiście, że u Zarządcy można sobie wykupić plac, kwaterę

Przewodnicząca Rady Miejskiej – czy są jeszcze jakieś pytania proszę radny Mazuro

Radny Mazuro – wrócę do tematu jak ta uchwała powstała Komisję zapytały, dlaczego jest ten 
projekt uchwały wprowadzany te podwyżki są w granicach inflacji powiedzmy można powiedzieć 
matematyczne wprowadzenia ale podpowiedź była, że przyjeżdżają kamieniarze i nie mogą za 15 
zł wjechać po rozmowie z eksploatującym cmentarz z ZUK , że będzie stawka i patrzymy jest 16 
zł Pani burmistrz nam powiedziała, że autopoprawka wprowadzę 50 zł i Komisje zaopiniowały, 
że z ta autopoprawką przyjmują 50 zł 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – kto by chciał zabrać głos bardzo proszę Przewodniczący 
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Wiceprzewodniczący Rady p. Szymko – to, co zauważyłem w temacie wymiany pomników 
jest wolna amerykanka, ktoś zabiera stary pomnik stawia nowy, stary trafi nie wiemy gdzie ale ja 
wiem gdzie jedzie się z Sielska w kierunku Mielna i całe poniki trafiają do lasu i tu się wręcz 
narzuca żeby to było na tablicy ogłoszeń przy cmentarzu był taki zapis, że jeżeli ktoś dokonuje 
zmiany pomnika to stary powinien trafić we właściwe miejsce

Pani  Burmistrz –  chcę  Państwu  powiedzieć,  że  właśnie  teraz  jest  przetarg  na  utrzymanie 
cmentarzy ogłaszam przetarg na kolejny trzy lata i w specyfikacji ustaliliśmy, że będzie kaucja, dla, 
którą trzeba będzie zapłacić u Zarządcy cmentarza i kaucja będzie wypłacona, jeżeli  Zarządca 
przyjmie  pomnik,  że  jest  wszystko  prawidłowo,  bo  na  przykład  denerwuje  mnie  jak  idę  na 
cmentarz i jest pomnik różnej długości w większości pomniki wykraczają po za granice kwatery 
potem trzeba przejść  dosłownie  wężykiem,  bo te kamienie  wystają  po za obrys kwatery Pan 
Makarki mówi, że nie może sobie z tymi kamieniarzami poradzić nie może ich dopilnować, więc 
wprowadzę tą kaucję 500 zł jak zrobi dobrze kaucje odzyska a jak zrobi źle kaucja przepada na 
rzecz gminy, więc albo zrobimy jakiś porządek albo nie i oczywiście zwrotem tej kaucji jest także, 
że nagrobki są przekazywane na składowisko.

Sołtys Korcz – ja właśnie w tym temacie ja pracowałem 10 lat w tym zawodzie i stawiałem także 
nagrobki i to nie jest wina kamieniarzy np. w Łobzie Zarządca wyznaczył sobie sznurkiem czy 
tam czym kol wiek i według tego powinno być stawiane i to co widziałem w Łobzie to nie jest 
wina kamieniarzy, bo patrzy tak mu pasuje stawia a jak następny to inaczej stawia to Zarządca ma 
wyznaczyć linię i tak ma być postawiony nagrobek nie inaczej innej opcji nie ma także w Łobzie 
zrobili z tym porządek i jest dobrze.

Przewodnicząca Rady Miejskiej – tutaj  narzucił  mi się taki  wniosek,  że firma zarządzająca 
powinna zakomunikować swoja decyzję wszystkim mieszkań, ponieważ w momencie, kiedy firma 
kamieniarska przyjeżdża montować taki nagrobek to już jest zapóźni żeby Zarządca mówił, że na 
przykład on jest za duży i nie pozwolę go tu zamontować, bo firma kamieniarska skasuje naszego 
mieszkańca  za  wykonanie  tego  pomnika,  którego  nie  będzie  mógł  postawić  i  będzie  musiał 
zamówić drugi pomnik trzeba jakoś to rozwiązać jeszcze. Czy są jeszcze jakieś uwagi w temacie 
cmentarzy?

Pani  Burmistrz –  ustalamy,  że  będą  wykonane  główne  alejki  na  wszystkich  cmentarzach 
komunalnych nie zostało to zrobione w tym roku i teraz już wpiszemy Zarządcy do umowy, że w 
okresie  trzech lat  tam będzie  miał  podzielone w danym roku,  jakie  ma wykonać,  na których 
cmentarzach, ponieważ z tamtej umowy tak wyszło, że nie rozliczyliśmy go w ten sposób a teraz 
będzie to opisane to szczególnie wiejskie cmentarze, bo Węgorzyno ma te alejki 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – ja mam jeszcze tutaj drobną uwagę w § 5 mówi o tym, że 
pewna uchwała traci moc myślę, że chodzi o uchwałę V/38/2007, że tu jest błąd, ponieważ data 
podjęcia mówi o tym, że przełamać na siedem i chyba tak jest, bo w uzasadnieniu odszukuję ten 
numer i jest przez siedem. Pani Burmistrz kosmetycznie przyjmie autopoprawką. Jeśli  nie  ma 
innych  wniosków  ani  uwag  przechodzimy  do  głosowania.  Kto  z  Państwa  radnych  jest  za 
podjęciem uchwały z tymi poprawkami? Kto jest za proszę o podniesienie ręki
Na ogólną liczbę obecnych na Sali obrad 13 radnych, głosowało: 
Za - 13
Przeciw - 0
Wstrzymało się - 0 
Uchwała został podjęta jednogłośnie

Uchwała Nr XXV/250/2008
w sprawie ustalenia opłat za korzystanie z cmentarzy i urządzeń stanowiących mienie 
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Gminy zlokalizowanych na terenie Węgorzyna, Cieszyna, Mieszewa, Runowa i Sielska

(uchwała stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu)

Przewodnicząca  Rady  Miejskiej –  projekt  na  druku  nr  5  w  sprawie  zmiany  uchwały  Nr 
XI/144/2003 Rady Miejskiej w Węgorzynie z dnia 31 października 2003 r. w sprawie wyrażenia 
zgody  na  zbycie  nieruchomości  gruntowych  niezabudowanych  położonych  w  obrębie 
ewidencyjnym nr 3 miasta Węgorzyno. Proszę Komisje o opinię.

Przewodniczący Komisji Budżetowo – Gospodarczej p. Mazuro – Komisje projekt uchwały 
na druku nr 5 zaopiniowały pozytywnie. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – czy ktoś z Państwa radnych chciałby zabrać głos w sprawie 
tego projektu uchwały? Bardzo proszę radny Mazuro

Radny Mazuro -  ..te  działki  długo czekały na nabywcę jak się  nabywca zgłosił  w tej  chwili 
mieszkańcy poczynili starania i złożyli protest żeby wycofać je ze sprzedaży ze względu na to, że 
była  tam cmentarz,  tam są  walory  przyrodnicze  drzewa  dęby  i  jest  to  potrzebne  dla  zieleni 
tamtego  rejonu,  ale  mieszkańcy  się  zobowiązali  się  zadbać  o  przedmiotową  działkę 
uporządkować  teren  i  umieścić  ławki  to  jest  taka  racja  tu  publicznie  mówię,  Komisje  się 
przychyliły,  wiemy,  czym może się  to skończyć,  ale  długa lista  była tych podpisów pod tym 
tematem kupujący zostało to wycofane do przetargu. W tym piśmie, które złożyli mieszkańcy oni 
tam mieli  duży  zasób  wiedzy  na  temat  tego  terenu  mówiono  o  wykopywanych  trumnach o 
budowie  drogi  jak  drogę robiono to  trumny wykopywano nie  wiem czy  drogę kopie  się  tak 
głęboko, ja myślę jak się kopało fundamenty to się wykopało i te budynki stoją na tym cmentarzu
Przewodnicząca Rady Miejskiej – dziękuję, Pani Burmistrz ja mam jeszcze takie pytanie czy na 
te działki wpłyną już wniosek? I jak to się ma, bo jak było wcześniej tak powiem Rada była 
bombardowana w cudzysłowiu uchwałą o sprzedaży  działek na  Jagiellońskiej,  ponieważ  brak 
było działek na budownictwo a tu mamy działki pod budownictwo jest nawet wniosek o wykup 
ich a my mamy ich wycofać ze sprzedaży? 

Pani Burmistrz – Proszę Państwa tak jak przedstawił przewodniczący osoba, która chciała te 
działki kupić, bo to był mieszkaniec gminy po tym proteście mieszkańców wycofał podanie z 
tego, co wiem to kupił działkę w innym miejscu i uznałam, że na całym tym osiedlu domków 
jednorodzinnych  nie  ma  takiego  terenu  można  powiedzieć  rekreacyjnego,  jeżeli  faktycznie 
powstanie  taki  skwer  zorganizowany  przez  mieszkańców to będzie  bardzo dobrze.  Jeżeli  nie 
powstanie to zostanie tam ta zieleń, bo jest ona bardzo cenna duże okazy drzew. Może niech to 
zostanie a czas pokaże jak mieszkańcy nie będą chcieli  tego zagospodarować to kolejna Rada 
może to zmienić i może to być sprzedane, ale w tej chwili jak jest taki wniosek mieszkańców to 
przychylam się do tego 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – bardzo proszę Panie sołtysie

Sołtys Sobczyk - ..  jak jest zapisane, że działka budowlana to ja jutro przyjdę wniosek będę 
składał  następny  będzie  składał,  bo  cały  czas  patrzę  i  jeżeli  powiedziało  się  a  to  trzeba 
powiedzieć b, a druga sprawa to ja bym tutaj wysłał Strażnika na te działki i ukarał właściciela 
tych działek za to, co na tych działkach jest, dziękuję.

Pani Burmistrz – jest to teren do uporządkowania przyznaję rację 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – jeśli nie ma innych wniosków i innych uwag przechodzimy 
do głosowania projektu uchwały. Kto jest za podjęciem projektu uchwały jak mówi o tym druk 
nr 5? Kto jest za proszę o podniesienie ręki.
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Na ogólną liczbę obecnych na Sali obrad 13 radnych, głosowało: 
Za - 10
Przeciw - 0
Wstrzymało się - 3 
Uchwała został podjęta 

Uchwała Nr XXV/251/2008
w sprawie zmiany uchwały Nr XI/144/2003 Rady Miejskiej w Węgorzynie z dnia 31 

października 2003 r. w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości gruntowych 
niezabudowanych położonych w obrębie ewidencyjnym nr 3 miasta Węgorzyno

(uchwała stanowi załącznik nr 7 do niniejszego protokołu)

Przewodnicząca Rady Miejskiej – przechodzimy do kolejnego projektu uchwały na druku nr 6 
projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XLIV/300/1997 Rady Miejskiej w Węgorzynie z 
dnia  27  listopada  1997  r.  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  zbycie  nieruchomości  gruntowych 
niezabudowanych położonych w obrębie ewidencyjnym nr 3 miasta Węgorzyno. Proszę Komisję 
o opinię

Przewodniczący Komisji Budżetowo – Gospodarczej p. Mazuro – Komisję również projekt 
uchwały  zaopiniowały  pozytywnie,  ponieważ  to  jest  sąsiadująca  działka,  ale  jeszcze  raz 
przeczytam to zdanie mieszkańcy zobowiązali się zadbać o przedmiotową działkę uporządkować 
teren i umieścić ławki, lista jest długa myślę, że da rade to zrobić.

Przewodnicząca  Rady  Miejskiej –  czy  są  jakieś  uwagi  lub  wnioski?  Przechodzimy  do 
głosowania.  Kto  jest  za  podjęciem  uchwały  jak  mówi  druk  nr  6?  Kto  jest  za  proszę  o 
podniesienie ręki 
Na ogólną liczbę obecnych na Sali obrad 13 radnych, głosowało: 
Za - 10
Przeciw - 0
Wstrzymało się - 3 
Uchwała został podjęta 

Uchwała Nr XXV/252/2008
w sprawie zmiany uchwały Nr XLIV/300/1997 Rady Miejskiej w Węgorzynie z dnia 27 

listopada 1997 r. w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości gruntowych 
niezabudowanych położonych w obrębie ewidencyjnym nr 3 miasta Węgorzyno

(uchwała stanowi załącznik nr 8 do niniejszego protokołu)

Przewodnicząca Rady Miejskiej – przechodzimy do druku nr  7  projekt  uchwały ustalenia 
wysokości ekwiwalentu wypłaconego członkom Ochotniczych Straży Pożarnych. Proszę Komisję 
o opinię

Przewodniczący Komisji Budżetowo – Gospodarczej p. Mazuro – Komisję projekt uchwały 
w sprawie wysokości  ekwiwalentu  wnioskują,  aby w § 3  dopisać uchwała wchodzi  w życie  z 
dniem podjęcia  z  mocą  obowiązującą  od  1  stycznia  2009  i  z  tą  poprawką  projekt  uchwały 
zaopiniowały pozytywnie. 

Radny Kołodyński – liczyłem na hojność większą ustalenie stawki, że jest 12 i 4 zł, ale nie będę 
się  kłócił  o te  3  zł  więcej  chciałem 15 zł  za godzinę  oczywiście  zgłaszam wniosek 15 zł  za 
godzinę  to  jest  raz  w  działaniu  ratowniczym  oraz  szkolenie  pożarnicze  6  zł  za  godzinę  i 
dodatkowo dobrze by było żeby w § punkt a brzmiał działaniu ratowniczym i teraz ważne za 
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każdą rozpoczętą godzinę. Przedstawię, dlaczego mi tak zależy, aby było za każda rozpoczętą ą 
godzinę. Drodzy Państwo w tej chwili odbywa się to w ten sposób, że jeżeli strażacy są na akcji i 
są  godzinę  dwadzieścia  sześć  minut  płaci  się  za  godzinę  i  dwadzieścia  sześć  minut,  czyli  za 
godzinę 10 zł i za te dwadzieścia sześć minut rozbija się już tą stawkę godzinowa i wychodzi tam 
10 zł plus stawka godzinowa. Proszę Państwa strażak wyjeżdża 1: 00 na akcję zgłasza powrót do 
systemu do Komendy Powiatowej powiedzmy 2: 25 i ma płacone od 1 do 2: 25 a gdzie jest mycie 
sprzętu  i  przygotowanie  do kolejnej  akcji  to  zajmuje  kolejne  pół  godziny  może 40  minut  w 
zależności od tego, co się działo. Proszę Państwa jak przyjdzie wiosna i palą się nieużytki i trzeba 
będzie rozciągnąć kilka dziesiąta metrów i one idą po smalonym ściernisku czy trawowisku to 
możecie sobie wyobrazić, że zajmuje to ponad godzinę na umycie tych węży i bardzo było by 
dobrze  żebyśmy  od  nowego  roku  ucywilizowali  to  i  od  1  stycznia  było  płacone  za  stawka 
godzinowa za każdą rozpoczętą godzinę a nierozbite na poszczególne minuty.

Wiceprzewodniczący Rady p. Szymko – Szanowni Państwo nie jestem przeciwny strażakom 
ale takie słowo jak jest Ochotnicza Straż Pożarna  i nie wiem czy tak jak tutaj radny Kołodyński 
tą stawkę podniósł na 15 zł czy za te wszystkie ekstra szkolenia wyjazdy czy to tak najważniejsze 
są  pieniądze tym ochotnikom strażakom nie  wiem mam takie uczucia  mieszane i  będę za tą 
stawką która Komisja  popiera jak będę mówił  jeszcze więcej  to może się  bardziej  strażakom 
narażę są potrzebni ale to są ochotnicy wiem jaki mamy budżet w Gminie i musimy tak dzielić 
żeby starczyło wszystkim.

Radny Kołodyński – jeśli można Panie Wiceprzewodniczący ma Pan na pewno dobre intencje 
ale ustawa mówi inaczej, że należy się jedna sto siedemdziesiąta piąta a te 12 to nawet to nie jest 
to po pierwsze a po drugie ma Pan rację Ochotnicza w nazwie Ochotnicza to 150 lat temu 100 lat 
temu, 80 lat temu, 50 lat temu w tej chwili tak zwana Ochotnicza Straż Pożarna załatwia całą 
Gminę za marne grosze za marne w cudzysłowie.  Zawodowa Straż Pożarna odwiedza nas w 
zadaniach bojowych naprawdę jak  jest  coś wielkiego  wielki  pożar,  wieli  wypadek w tedy nas 
odwiedzają a tak to nasze straże załatwiają wszystkie pożarowe i czy to jest 12 czy 15 zł czy warto 
się licytować 

Pani Burmistrz – ja bym tutaj się przychyliła się do poprawki radnego Kołodyńskiego do tego 
działania ratowniczego również dopisać za każdą rozpoczętą godzinę, bo to na pewno wychodzą 
jakieś tam grosiki. Komendantowi Paluchowie będzie lepiej mu to przeliczać uważam, że jest to 
sensowne a nawet nie wiedziałam, że to jest liczone na jakieś tam minuty godzin i uważam, że to 
będzie uproszczenie a nie będzie jakaś duża kwota może to być, jako autopoprawką

Przewodnicząca Rady Miejskiej – czyli uznaje to jako Pani autopoprawkę o dopisanie za każdą 
rozpoczętą godzinę w § 1 podpunkt 1 i teraz mamy jeszcze wniosek o zmieni tych stawek 15 i 6 
czy ze strony Państwa radnych są jakieś wwnioski uwagi Bardzo proszę radny Mazuro

Radny Mazuro – jesteśmy przed uchwaleniem budżetu i pewnie byśmy to znaleźli, ale myślę, że 
to jest skala gdzieś około 40 tys. wydatków na te wyjazdy. Tu się zbiegły dwa wnioski Pan radny 
Kołodyński zgłosił najpierw wniosek za każdą rozpoczętą godzinę a potem posuną się dalej i 
zwiększył na 15 i 6 zł. Ja, jako Przewodniczący Komisji to powiedzmy będę głosował za tym 
wnioskiem, który Pani Burmistrz tu jakby wsparła 12 zł za godzinę i za każdą rozpoczętą.

Przewodnicząca Rady Miejskiej – mamy wniosek radnego Kołodyńskiego 15 i 6 zł za godzinę 
i mamy projekt uchwały 12 i 4 zł. Musimy teraz głosować głosowanie będzie polegało na tym, że 
zapytam się, kto jest za jednym wnioskiem następnie, kto jest za drugim wnioskiem. Kto jest za 
wnioskiem radnego Kołodyńskiego, aby stawki wynosiły 15 zł i 6 zł? Kto jest za proszę o 
podniesienie reki 

Na ogólną liczbę obecnych na Sali obrad 13 radnych, głosowało: 
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Za - 8
Przewodnicząca Rady Miejskiej – kto jest za stawkami 12 i 4?
Na ogólną liczbę obecnych na Sali obrad 13 radnych, głosowało: 
Za – 3
Przewodnicząca Rady Miejskiej – wniosek radnego Kołodyńskiego został przyjęty. Mam 
jeszcze do projektu uchwały inny wniosek. Wnioskuje o to, aby w § 2 dopisać, że traci moc 
uchwała wcześniej przez radę podjęta a dotycząca tych stawek uchwała nr XXIII/230/2008 z 21 
października 2008 roku, ponieważ uważam, że jeżeli tego zapisu nie będzie to będziemy mieli 
dwie uchwały z różnymi stawkami, więc taki zapis wnioskowałabym, aby był w § 2.. kto jest za 
przyjęciem mojego wniosku? Kto jest za proszę o podniesienie ręki
Na ogólną liczbę obecnych na Sali obrad 13 radnych, głosowało: 
Za - 10
Przeciw - 0
Wstrzymało się - 3 
Wniosek został przyjęty 
Przewodnicząca Rady Miejskiej – projekt przewiduje stawki 15 i 6 i w § 2 jest mowa, która 
uchwał traci moc. Kto jest za przyjęciem takiej uchwały? Kto jest za proszę o podniesienie reki 
Na ogólną liczbę obecnych na Sali obrad 13 radnych, głosowało: 
Za - 10
Przeciw - 0
Wstrzymało się - 3 
Uchwała został podjęta 

Uchwała Nr XXV/253/2008
w sprawie ustalenia wysokości ekwiwalentu wypłaconego członkom Ochotniczych Straży 

Pożarnych

(uchwała stanowi załącznik nr 9 do niniejszego protokołu)

Przewodnicząca Rady Miejskiej – przechodzimy do kolejnego projektu uchwały na druku nr 8 
w  sprawie  zatwierdzenia  Planu  Odnowy  Miejscowości  Sarnikierz(  Dłusko,  Podlipce).  Proszę 
Komisję o opinię.

Przewodniczący Komisji Budżetowo – Gospodarczej p. Mazuro – .. na pierwsze wejście to 
od  razu  projekt  uchwały  o  zatwierdzeniu  Planu  Odnowy Miejscowości  Sarnikierz  i  Komisje 
wnioskują o oddalenie projektu uchwały celem dopracowanie przez mieszkańców sołectwa tych 
planowanych  zadań.  Powiem,  że  na  Komisji  była  osoba,  która  ten  plan  opracowała,  ale  na 
pierwsze  wejście  był  temat  remontujemy  budynek,  który  nie  jest  własnością  gminy  budynek 
szkoły,  który  znajduje  się  w miejscowości  Dłusko nie  jest  własnością  Gminy jest  własnością 
osoby prywatnej i były jeszcze uwagi i one zostały zapisane przez pracownika, bo musi się odbyć 
jeszcze raz zebranie wiejskie, ale to trochę.. bo plan odnowy mówi o odbudowie tej szkoły na 
świetlicę a w projekcie budżetu mówi się o zakupu kontenera. Komisję mówią, że ten projekt na 
miejscowość Sarnikierz wnoszą o oddalenie

Przewodnicząca Rady Miejskiej – wiem, że w sołectwie były wybory sołtysa mamy nowego 
sołtysa, bardzo bym prosiła może kilka słów na temat tego Planu Odnowy Miejscowości 

Sołtys Stępkowski - ..postaram się coś więcej dowiedzieć i na następnej sesji odpowiem

Przewodnicząca Rady Miejskiej – jeśli nie ma uwag głosujemy wniosek o oddaleniu projektu 
uchwały  celem  doprecyzowania.  Kto  jest  za  wnioskiem  Komisji?  Kto  jest  za  proszę  o 
podniesienie ręki
Na ogólną liczbę obecnych na Sali obrad 13 radnych, głosowało: 
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Za - 13
Przeciw - 0
Wstrzymało się - 0 
Wniosek o oddalenie został przyjęty 

Przewodnicząca  Rady  Miejskiej –  kolejny  projekt  uchwały  jest  na  druku  nr  9  a  dotyczy 
zatwierdzenia Planu Odnowy Miejscowości Runowo Pomorskie. Proszę Komisję o opinię

Przewodniczący  Komisji  Budżetowo –  Gospodarczej  p.  Mazuro –  w materiałach,  które 
otrzymaliśmy to  chyba  tam jest  błąd  pisarski  i  jeżeli  tak  to  przyjmiemy  to  Komisje  projekt 
uchwały zaopiniowały pozytywnie. Protokół zebrania wiejskiego mówił, że na Runowie będzie 
remont nowo powstałej świetlicy a tu się wszędzie przewija słowo biblioteka.

Radny Kaliciński – stawiam wniosek o wykreślenie tego sława biblioteka to jest jeden wniosek a 
drugi to na prośbę rady sołeckiej 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – ale tak nie można 

Radny Kaliciński – ale na zebraniu sołeckim był błąd w pisaniu bo była tylko świetlica ale na 
wniosek  rady  sołeckiej  podpunkt  3  budowa  ścieżki  rowerowej  w  kierunku  cmentarza 
komunalnego w Runowie tak ale rada prosi o wykreślenie prowadzonym w kierunku cmentarza 
komunalnego w Runowie a pozostawić budowa ścieżki rowerowej i tu by była taka prośba 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Pani Mecenasie proszę tutaj

Pan Mecenas Krzysztof Judek – to znaczy błąd pisarski można sprostować, natomiast to jest 
zmiana merytoryczna i to już nie można zrobić trzeba zrobić zebranie wiejskie 

Przewodnicząca  Rady  Miejskiej –  może  radny  postawić  wniosek  o  oddalenie  tego,  aby 
dopracować 

Radny Kaliciński –nie, nie

Przewodnicząca Rady Miejskiej – czyli uznajemy to za błąd pisarski jeśli chodzi o ta bibliotekę 
czyli zostaje świetlica innych wniosków nie mamy bo nie możemy mieć. Wracając do uchwały na 
druku nr 9 nie mamy innych wniosków przechodzimy do głosowania. Kto jest za zatwierdzeniem 
Planu Odnowy Miejscowości Runowo Pomorskie? Kto jest za proszę o podniesienie reki
Na ogólną liczbę obecnych na Sali obrad 13 radnych, głosowało: 
Za - 13
Przeciw - 0
Wstrzymało się - 0 
Uchwała został podjęta jednogłośnie

Uchwała Nr XXV/254/2008
w sprawie zatwierdzenia Planu Odnowy Miejscowości Runowo Pomorskie

(uchwała stanowi załącznik nr 10 do niniejszego protokołu

Przewodnicząca Rady Miejskiej – przechodzimy do druku nr  10 w sprawie  zatwierdzenia 
Planu Odnowy Miejscowości Sielsko. Proszę Komisję o opinię

Przewodniczący Komisji Budżetowo – Gospodarczej p. Mazuro – Komisje zaopiniowały 
pozytywnie.  Plan Odnowy Sielska to praktycznie sprowadza się do remontu świetlicy, remont 
kapitalny  świetlicy  200  tys.,  wyposażenie  sali  meble,  sprzęt  50  tys.,  sala  pamięci  50  tys., 
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zagospodarowanie  terenu przy  świetlicy  budowa placu zabaw 70  tys.  370 tys.  na  świetlicę  w 
Sielsku tak wieś życzyła i tak zatwierdzamy Plan Odnowy Sieslka.

Przewodnicząca Rady Miejskiej – kto by chciał zabrać głos? Proszę 

Sołtys Słomiński – trzeba wymienić stolarkę okienna, nie ma centralnego ogrzewania z tego taka 
suma jest

Przewodnicząca Rady Miejskiej – dziękuję, radna Kamińska proszę 

Radna Kamińska - .. o tym problemie mieszkańcom sołectwa Sielsko, dlatego, że w tej świetlicy 
tak jak Pan tutaj mówił ma być i salka i ma być różne inne w tych dwóch pomieszczeniach ma 
być to robione to, jaki jest sens trzymania dla .. dzieci szkoły całego budynku, bo w budynku 
szkoły, o której żeśmy mówili jest cały czas mówione, że będzie otwarte przedszkole nikt nie ma 
nic jesteśmy za prawda tylko teraz przedszkole będzie, na które jest .. dzieci a obiekt jest bardzo 
duży..jeżeli Państwo macie taki pomysł to komputery też tutaj, bo po cóż je trzymać w drugim 
budynku..  Utrzymanie  dwóch  takich  wielkich  budynków  będzie  bardzo  kosztowne  i  z  tym 
musimy  się  liczyć.  Nie  jesteśmy  za  likwidacja  szkoły,  ale  trzeba  pomyśleć  inaczej  ją 
rozwiązać..jeżeli Państwo myślicie żeby w tej świetlicy wiejskiej zrobić takie inwestycje duże to 
proszę bardzo jesteśmy za natomiast szkoła, która jest dużym obiektem..trzymać taki duży obiekt 
dla 5 czy 10 dzieci to coś jest nie tak trzeba tam jeszcze dużo rzeczy domyśleć. Ja tylko mówię, co 
jeszcze trzeba wprowadzić w tą szkołę żeby był sens jej utrzymywać, bo już rzeczy sportowe czy 
komputerowe odchodzą..
Przewodnicząca Rady Miejskiej – do tematu jeszcze wrócimy, proszę Pani Burmistrz 

Pani  Burmistrz –  chciałabym  w  tym  miejscu  powiedzieć,  jaka  jest  sprawa  mianowicie 
Komendant Paluch załatwił w końcówce teraz roku podobny projekt jak na OSP Zwierzynek 
otrzymało OSP Sielsko i już komputery przyjechały do Sielska i będą założone w szkole w tej 
pracowni na pierwszym piętrze 6 komputerów, więc chwała Panu Komendantowi Paluchowie, że 
tak o to zabiega z Węgorzynem jest problem, bo strażacy nie mają bazy. Także komputery będą, 
biblioteka jest, więc myślę, że ten budynek zostanie sensownie zagospodarowany a świetlica, jaka 
jest to faktycznie wymaga remontu, ale na pewno nie w takim zakresie w jakiem jest w POM, ale 
tak jak powiedziała Pani sekretarz to będzie wszystko weryfikowane już składania konkretnego 
wniosku  na  daną  kwotę.  Pamiętacie  Państwo  Mieszewo  jak  składaliśmy  wniosek,  co  do 
złotóweczki wniosek tak napisany jak w POM, czyli to wszystko jeszcze będziemy korygować 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – jeśli w tym temacie POM Sielsko nie ma żadnych wniosków 
to  przechodzimy  do  głosowania.  Kto  jest  za  zatwierdzeniem  Planu  Odnowy  Miejscowości 
Sielsko proszę o podniesienie ręki
Na ogólną liczbę obecnych na Sali obrad 13 radnych, głosowało: 
Za - 13
Przeciw - 0
Wstrzymało się - 0 
Uchwała został podjęta jednogłośnie

Uchwała Nr XXV/255/2008
w sprawie zatwierdzenia Planu Odnowy Miejscowości Sielsko

(uchwała stanowi załącznik nr 11 do niniejszego protokołu

Przewodnicząca Rady Miejskiej – przechodzimy do kolejnego projektu uchwały na druku nr 
11 w sprawie zatwierdzenia Planu Odnowy Miejscowości Trzebawie. Proszę Komisje o opinię
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Przewodniczący Komisji Budżetowo – Gospodarczej p. Mazuro – Komisje projekt uchwały 
w sprawę zatwierdzenia POM Trzebawie zatwierdziły pozytywnie

Przewodnicząca Rady Miejskiej – są jakieś wnioski lub uwagi nie widzę. Kto jest za podjęciem 
projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia Planu Odnowy Miejscowości Trzebawie
Na ogólną liczbę obecnych na Sali obrad 13 radnych, głosowało: 
Za - 13
Przeciw - 0
Wstrzymało się - 0 
Uchwała został podjęta jednogłośnie

Uchwała Nr XXV/256/2008
w sprawie zatwierdzenia Planu Odnowy Miejscowości Trzebawie

(uchwała stanowi załącznik nr 12 do niniejszego protokołu

Przewodnicząca  Rady  Miejskiej –  kolejny  projekt  uchwały  na  druku  nr  12  dotyczy 
zatwierdzenia Planu Odnowy Miejscowości Węgorzynko z miejscowościami Nowe i Stare. Proszę 
Komisję o opinię 

Przewodniczący Komisji Budżetowo – Gospodarczej p. Mazuro – komisje projekt uchwały 
zaopiniowały pozytywnie

Przewodnicząca  Rady  Miejskiej –  są  jakieś  wnioski  lub  uwagi?  Dobrze  przechodzimy  do 
głosowania.  Kto  jest  za  zatwierdzenie  Planu  Odnowy  Miejscowości  Węgorzynko  Małe  z 
Węgorzynkiem Nowe i Stare
Na ogólną liczbę obecnych na Sali obrad 13 radnych, głosowało: 
Za - 13
Przeciw - 0
Wstrzymało się - 0 
Uchwała został podjęta jednogłośnie

Uchwała Nr XXV/257/2008
w sprawie zatwierdzenia Planu Odnowy Miejscowości (Węgorzynko Nowe, Węgorzynko 

Stare)
(uchwała stanowi załącznik nr 13 do niniejszego protokołu

Przewodnicząca Rady Miejskiej – kolejny POM dla miejscowości Wiewiecko na druku nr 13. 
Proszę Komisje o opinię

Przewodniczący Komisji Budżetowo – Gospodarczej p. Mazuro – Komisje projekt uchwały 
w sprawie zatwierdzenia planu dla miejscowości Wiewiecko zaopiniowały pozytywnie

Przewodnicząca  Rady  Miejskiej –  są  jakieś  uwagi  w  tym temacie?  Nie  widzę  kto  jest  za 
zatwierdzeniem  Planu  Odnowy  Miejscowości  Wiewiecko  z  miejscowościami  Ginawa  i 
Łobzówek? Kto jest za proszę o podniesienie ręki.
Na ogólną liczbę obecnych na Sali obrad 13 radnych, głosowało: 
Za - 13
Przeciw - 0
Wstrzymało się - 0 
Uchwała został podjęta jednogłośnie

Uchwała Nr XXV/258/2008
w sprawie zatwierdzenia Planu Odnowy Miejscowości Wiewiecko 
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(uchwała stanowi załącznik nr 14 do niniejszego protokołu

Przewodnicząca Rady Miejskiej – kolejny POM dla miejscowości Winniki. Proszę Komise o 
opinię

Przewodniczący Komisji Budżetowo – Gospodarczej p. Mazuro – Komisje projekt uchwały 
w sprawie zatwierdzenia planu dla miejscowości Winniki zaopiniowały pozytywnie. Komisje się 
nad tym planem trochę dłużej zajęły, bo on był zrobiony trochę w innej formie, bo jak gdyby ma 
wszystkie te swoje wymagane działy i rozdziały i wydatki, ale on był jakby prowadzony historia 
Winnik i aktualnością tego sołectwa i w tym duchu i potrzeby, jakie trzeba wyłożyć 

Sołtys Sobczyk – chciałem podziękować, ale tutaj w nie swojej sprawie tutaj mówię żeśmy to na 
Komisji wałkowali chciałem wrócić do Dłuska i Sarnikierza, bo myślałem, że będzie to ze strony 
Komisji powiedziane, bo tym ludziom trzeba pomóc w cale tak na takim zebraniu takim wiejskim 
ci, co robią ten plan fajne dziewczyny są tylko, że czego brakuje wiedzy an temat, co można robić 
z tym pieniędzy. Ja się wcale nie dziwie tym ludziom z Dłuska czy z Sarnikierza, bo oni chcieliby 
to zrobić, ale co z tego, bo taki jest przepis, który mówi, co można, czego nie można i do ilu i 
tego brakowało i brakuje na takich zebraniach ja bym proponował tutaj w przypadku Państwa 
tutaj Sarnikierza żeby pojechała tutaj świetna Pani, która zna się na tym i potrafi przekonać ludzi 
powiedzieć prawnie jak to wygląda chyba wiecie, o kim mówię to jest Pani Marta, dlatego o to mi 
chodziło, naprawdę oni by chcieli tylko prawnych uwarunkowań nie znają a jeżeli to zobaczą to 
na pewno nie będzie problemów, bo to zebranie musicie zrobić, dziękuję

Przewodnicząca  Rady  Miejskiej –  czy  są  jeszcze  jakieś  uwagi  w  temacie  POM Winniki? 
Przechodzimy do głosowania. Kto jest za zatwierdzeniem Planu Odnowy Miejscowości Winniki? 
Kto jest za proszę o podniesienie reki
Na ogólną liczbę obecnych na Sali obrad 13 radnych, głosowało: 
Za - 13
Przeciw - 0
Wstrzymało się - 0 
Uchwała został podjęta jednogłośnie

Uchwała Nr XXV/259/2008
w sprawie zatwierdzenia Planu Odnowy Miejscowości Winniki 

(uchwała stanowi załącznik nr 15 do niniejszego protokołu

Przewodnicząca Rady Miejskiej – druk nr 15 dotyczy POM Zwierzynek. Proszę Komisję o 
opinię

Przewodniczący  Komisji  Budżetowo  –  Gospodarczej  p.  Mazuro –  Komisję  POM 
Zwierzynek również zaopiniowały pozytywnie

Przewodnicząca Rady Miejskiej – dziękuję, czy są jakieś wnioski lub uwagi? Przechodzimy do 
głosowania.  Kto  jest  za  zatwierdzeniem  Planu  Odnowy  Miejscowości  Zwierzynek  proszę  o 
podniesienie ręki
Na ogólną liczbę obecnych na Sali obrad 13 radnych, głosowało: 
Za - 13
Przeciw - 0
Wstrzymało się - 0 
Uchwała został podjęta jednogłośnie

Uchwała Nr XXV/260/2008
w sprawie zatwierdzenia Planu Odnowy Miejscowości Zwierzynek
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(uchwała stanowi załącznik nr 16 do niniejszego protokołu

Przewodnicząca Rady Miejskiej – kolejny druk nr 16 dotyczy Planu Odnowy Miejscowości 
Węgorzyno. Proszę Komisję o opinię

Przewodniczący  Komisji  Budżetowo  –  Gospodarczej  p.  Mazuro –  Komisję  również 
zaopiniowały Plan Odnowy Miejscowości Węgorzyno pozytywnie. W trakcie posiedzenia komisji 
było zapytanie bom jest ten wymógł, ze na terenach wiejskich musi być 10 % mieszkańców żeby 
to miało swoją moc. W Węgorzynie prawdopodobnie funkcjonuje to według statutu nie zależnie 
od ilości mieszkańców będących na zebraniu w drugim terminie naprawdę musi być mała ilość 
żeby spełnić wymóg formalny są dwa zadania plac przy kościelny, ścieżka

Przewodnicząca Rady Miejskiej – dziękuję  ja tutaj  mam pytanie do Przewodniczącej  Rady 
Osiedlowej ile osób było, ile mieszkańców zatwierdzało, podejmowało uchwałę w sprawie POM-
u Węgorzyno

Przewodnicząca  Rady  Osiedlowej  p.  Stasiak –  zainteresowanie  tym  było  bardzo  małe.. 
zgodnie z formalnymi wymogami tydzień wcześniej było wywieszone w miejscowości ogłoszenia, 
niestety nie jestem wstanie powiedzieć jest z tego oczywiście protokół, ale nie było nawet 10 
osób, zainteresowanie jest bardzo niskie jeśli chodzi o to żeby coś powstało w Węgorzynie.

Przewodnicząca Rady Miejskiej – w jakim czasie się odbył?

Przewodnicząca Rady Osiedlowej p. Stasiak – popołudniu 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – drugi termin, bo było na 16 godzinę?

Przewodnicząca Rady Osiedlowej p. Stasiak – po pół godziny może być drugi termin

Przewodnicząca  Rady  Miejskiej –  z  całym  szacunkiem  ja  chciałam  uczestniczyć  w  tym 
spotkaniu tego dnia byłam w Szczecinie jechałam spieszyłam się jak dojechałam do Urzędu było 
16:35 i osoby wychodziły

Przewodnicząca Rady Osiedlowej p. Stasiak – to byliśmy siedzieliśmy nawet dłużej w ogóle 
bo jeszcze inne sprawy 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – to widocznie nie zsynchronizowałam zegarki 

Przewodnicząca Rady Osiedlowej p. Stasiak – czekaliśmy, bo wiedzieliśmy, że być może Pani 
Przewodnicząca będzie 

Przewodnicząca  Rady Miejskiej –  ..ja  wiem tylko  ja  mam wnioski,  bo tutaj  są  strony  nie 
uzupełnione być może w trakcie tego spotkania wypełniono i zmieniono treść tego projektu..

Przewodnicząca Rady Osiedlowej p. Stasiak – jest zmiany, bo w niektórych miejscach były 
błędy i były inne, bardzie było pod wioskę niż pod miasto, więc zmieniliśmy również zmiany 
były, ale ja też to czytałam i na spotkaniu żeśmy ustalali te zmiany

Przewodnicząca  Rady  Miejskiej –  dziękuję,  jeśli  nie  ma  innych  uwag,  przejdziemy  do 
głosowania. Kto jest za zatwierdzeniem Planu Odnowy Miejscowości Węgorzyno? Kto jest za 
proszę o podniesienie ręki
Na ogólną liczbę obecnych na Sali obrad 13 radnych, głosowało: 
Za - 13
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Przeciw - 0
Wstrzymało się - 0 
Uchwała został podjęta jednogłośnie

Uchwała Nr XXV/261/2008
w sprawie zatwierdzenia Planu Odnowy Miejscowości Węgorzyno

(uchwała stanowi załącznik nr 17 do niniejszego protokołu)

Przewodnicząca Rady Miejskiej – przechodzimy do kolejnego druku nr 17. Bardzo proszę 
radny Mazuro

Radny Mazuro – po bloku zatwierdzenie Planu Odnowy Miejscowości proszę sołtysów proszę 
temat sprzedać w terenie, że plany odnowy zostały zatwierdzone za tym jeszcze nie idą pieniądze 
19 sołectw po 500 tys. praktycznie każde sołectwo tam zadania zaplanowało to strach liczyć, jaka 
to suma wychodzi milionowa. Trzeba będzie wybrać zadania priorytetowe nie wiem, na jakiej 
zasadzie  Pani  Burmistrz  wybierze  zadania  do  realizacji  przewijają  się  świetlicę  wiejskie,  place 
zabaw, boiska, tematy kościelne jak gdyby się te zadania powtarzają w sołectwach. Tych pieniędzy 
niestarzy  na  wszystkie  zadania  będzie  to  na  pewno  spór  radnych  będą  musieli  podejmować 
niewdzięczne, bo któreś z sołectw na pewno nie dostanie i to chcę podkreślić, że to nie są planu 
do realizacji to jest wizja, co na tych sołectwach trzeba będzie robić a pieniądze to Pani Burmistrz 
wie jak Komisje szarpią w lewo w prawo 

Radna Kamińska – ja uzupełniając myśl Pana Jana chciałam powiedzieć, że prosiliśmy Pana 
Burmistrz o stworzenie Komisji, bo chodzi nam o to żeby nie było tak, że Pani Burmistrz rzuca 
nam na Komisje jakieś tam wnioski tylko po prostu musi być Komisja, która wypracuje zasady na 
przykład przyznajemy to w tym roku przyjmujemy wnioski tylko na świetlice te kontenery na 
drugi rok coś tam innego. Powinno być z góry ustalone żeby potem nie było takich niesnasek, bo 
ja na przykład jestem z Runowa to mogę ja dla Runowa wszystko i potem się okaże, że krzyczała 
to dostała żeby nie było czegoś takiego i żeby tego uniknąć musimy wypracować pewne zasady 
na podstawie czego przyznajemy pieniądze

Przewodnicząca Rady Miejskiej – proszę sołtysie 

Sołtys Winnik – chciałem powiedzieć, że plan odnowy to nie tylko patrzymy na gminę danej 
miejscowości  to nie  tylko pieniądze,  które gmina daje,  bo każdy projekt  jest  Pani  Marto jest 
multum różnych projektów,  które  może realizować  różne instytucje,  różne podmioty,  ale  też 
związane ze wsią, czyli stowarzyszenia i tak dalej one musza mieć plany odnowy to jest podstawa, 
dlatego też dziękuję, że żeście Państwo dzisiaj zatwierdzili to jest już to, że ta podstawa będzie się 
już przewijała,  bo nie  tylko patrzmy na to,  że gmina będzie  dawała,  bo to jest  dużo innych 
małych różnych innych rzeczy tak jak na świetlice,  OSP i tak dalej,  ale ta podstawa pierwszy 
dokument już jest zatwierdzono aktem.

Przewodnicząca Rady Miejskiej – dziękuję, proszę 

Radny Hlib – wniosek formalny o przerwę

Przewodnicząca Rady Miejskiej – słyszę głosy przeciwne, kto jest za wnioskiem formalnym, 
kto jest za proszę o podniesienie reki
Na ogólną liczbę obecnych na Sali obrad 13 radnych, głosowało: 
Za - 2
Przeciw - 11
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Wstrzymało się - 0 
Wniosek nie przeszedł

Przewodnicząca Rady Miejskiej – przechodzimy druk nr 17 projekt uchwały w sprawie skargi 
dotyczącej działań Burmistrza. Komisje nie opiniowały czy opiniowały?

Przewodniczący Komisji Budżetowo – Gospodarczej p. Mazuro – Komisje nie zajmowały 
się tym projektem uchwały skargi pozostawiły pod obrady

Przewodnicząca Rady Miejskiej – pytam się radnych, kto z Państwa ma wniosek w sprawie 
tego projektu uchwały dotyczącej skargi

Pani  Burmistrz –  Wysoka  Rado,  ja  na  podstawie  całego  tego  materiału,  który  został 
przygotowany dla szanownych radnych tutaj z pism i Państwa Podgórskich do Burmistrza i w 
odpowiedzi Burmistrza i potem jeszcze z ostatniej już odpowiedzi gdzie przedstawiamy sytuacje i 
niemożność zmiany tych kursów to uważam, że skarga jest bezzasadna nie wiem jak radni to 
ocenia, ale uważam, że ja wiem, że każdy rodzic wyraża wielką troskę o swoje dzieci i chciałby 
żeby były odwożone i przywożone z pod domu do szkoły, ale w niektórych przypadkach po 
prostu nie ma takiej możliwości. Tak jak tu wykazałam w piśmie jest kilka takich miejsc na terenie 
gminy  gdzie  my  nie  jesteśmy  wstanie  odebrać  te  dzieci  muszą  dojść  do  przystanku  i  jeżeli 
zrobimy ewenement i w jednym przypadku nagniemy się i będzie dziecko odbierane z domu to 
będą żądania pozostałych rodziców a to w tedy wprowadzi chaos w doważeniach i tak dyrektorzy 
czy  przewoźnicy  mówią,  że  jesteśmy  Gminą  gdzie  mamy  idealnie  zorganizowany  dowozy. 
Popołudniu u nas jest cztery bądź pięć dowozów są gminy i to u nas sąsiednie gdzie są tylko dwa 
odwozy popołudniu dzieci siedzą murem na świetlicy a u nas jest u nas jest cztery bądź pięć, czyli 
tak te dzieci są non stop odbierane po lekcjach długo po lekcjach nie czekają. Uważam, że gmina 
ma  dobrze  rozwiązaną  usługę  dowożenie  uczniów  do  szkoły  a  ten  przypadek  pojedynczy 
przystankami na Sielsku nie może rzutować na całość oceny pracy Burmistrza, jeżeli chodzi o 
realizację obowiązku dowożenia dzieci do szkoły.

Przewodnicząca Rady Miejskiej – dziękuję bardzo. Proszę radny Cierpisz

Radny Cierpisz – ja mam pytanie jak dzieci chodziły do Sielska to jak tato z mamusia niósł to 
dziecko czy jak, bo kochani dajcie sobie spokój trudno wioska jest rozległa i rodzic niech też się 
poczuwa do jakiegoś obowiązku a nie tylko patrzeć, że gmina musi dać dla mnie ta skarga jest 
bezzasadna

Radna Kamińska – ja tutaj żeby wyjaśnić to nie jest tak, że ten autobus to dziecko z tego domu 
wiezie tylko po tej linii, bo jest tak, że do Mielna jadąc tam dawniej był przystanek przy Panie 
Jagiełce i wystarczy tylko po prostu jechać inną trasą i dziecko się zostawia i jedzie się dalej na 
Mielno także tutaj nie jedzie się specjalnie jakby pod to dziecko tylko lekko się skręca łukiem pod 
ten dom 

Sołtys Słomiński – on z powrotem musi wracać to nie ta kolonia to ta druga kolonia

Radny Hlib – szanowni Państwo każdy z radnych zapoznał się z materiałami są dość obszerne 
żeby  nie  przedłużać  i  żeby  nie  robić  zamieszania  stawiam wniosek  formalny  o  zakończenie 
dyskusji i jako wniosek w § 1 uznaje się za bezzasadną skargę złożoną przez Państwa Edytę i 
Sławomira Podgórskich dotyczącą działań Burmistrza Węgorzyna żeby nie przedłużać.

Przewodnicząca  Rady  Miejskiej –  mamy  wniosek  formalny  o  zakończenie  dyskusji,  kto 
głosem przeciwnym 
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Radny Mazuro – wniosek przeciwny o nie zakończenie dyskusji

Przewodnicząca Rady Miejskiej – głosujemy, kto jest za zamknięciem dyskusji,  kto jest za 
proszę o podniesienie reki
Na ogólną liczbę obecnych na Sali obrad 14 radnych, głosowało: 
Za - 8
Przeciw - 5
Wstrzymało się - 0 
Wniosek przeszedł
Przewodnicząca Rady Miejskiej – drugi wniosek postawiony przez radnego Hliba brzmiał o 
uznaniu skargi za bezzasadną, czy jest jakiś inny wniosek? Kto jest za wnioskiem radnego Hliba o 
uznaniu skargi za bezzasadną? Kto jest za proszę o podniesienie reki
 Na ogólną liczbę obecnych na Sali obrad 14 radnych, głosowało: 
Za - 7
Przeciw - 5
Wstrzymało się - 1 
Wniosek przeszedł
Przewodnicząca Rady Miejskiej – wniosek został przyjęty przechodzimy do głosowania całej 
uchwały, której  § 1 brzmi uznaje się za bezzasadną skargę przez Państwa Edytę i  Sławomira 
Podgórskich dotyczącą działań Burmistrza Węgorzyna. Kto jest za przyjęciem uchwały o takiej 
treści, kto jest za proszę o podniesienie reki
Na ogólną liczbę obecnych na Sali obrad 14 radnych, głosowało: 
Za - 7
Przeciw - 5
Wstrzymało się - 1 
Uchwała została podjęta

Uchwała Nr XXV/262/2008
w sprawie skargi dotyczącej działań Burmistrza Węgorzyna

(uchwała stanowi załącznik nr 18 do niniejszego protokołu

Przewodnicząca Rady Miejskiej – przechodzimy do projektu  uchwały wprowadzonego do 
porządku dzisiaj jest to projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Węgorzyno na rok 
2008. Mam pytanie czy Komisje ten projekt uchwały opiniowały?

Przewodniczący Komisji Budżetowo – Gospodarczej p. Mazuro – Komisje tego projektu 
uchwały  nie  opiniowały  i  oczekujemy,  że  Pani  Burmistrz  omówi  ten  projekt  uchwały  i  po 
omówieniu poproszę o przerwę żeby Komisję wypracowały stanowisko

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Pani Burmistrz proszę 

Pani Burmistrz – Wysoka Rado to są zmiany w budżecie, które wynikły nam już pod koniec 
realizacji budżetu w § 1 zmniejszamy w transporcie wydatki bieżące o kwotę 6,5 tys. i pomocy 
społecznej  o  2  tys.  i  zwiększamy wydatki  budżetowe o  łączną  kwotę  8,5  tys.  na  zadanie  w 
gospodarce komunalnej i ochrony środowiska w rozdziale oświetlenie ulic i placów na wydatki 
bieżące o kwotę 6,5 tys. wydatki bieżące wiążą się z konserwacją oświetlenia ulicznego musi być 
ten  wydatek  zaplanowany  ponieważ  będą  płatne  jeszcze  faktury  z  energetyki  za  konserwacje 
oświetlenia ulicznego i jest na ten cel brak środków w punkcie drugim w dziele pomoc społeczna 
jest zwiększenie wydatków o kwotę 2 tys. na wigilię dla osób samotnych i niepełnosprawnych, 
która odbyła się dzisiaj o godzinie 16 i te środki zostały wygospodarowane z utrzymania pomocy 
społecznej  po  prostu  z  zakupu  materiałów zostało  przesunięte  na  tą  działalność  organizacji 
wigilii. Uznaliśmy z Panią kierownik, że taką wigilie zorganizujemy dwa czy trzy lata temu była 
taka wigilia w Runowie i uważam, że powinno być stałe już w Węgorzynie taka wigilia dla osób 
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samotnych organizowana i taki wydatek będzie w przyszłym budżecie ośrodka opieki planowany 
tak żeby nie było takiej sytuacji jak w ostatnich dniach i proszę radnych o uchwalenie tych zmian

Przewodnicząca Rady Miejskiej – dziękuje, kto z Państwa radnych w tym temacie? Proszę 
radny Mazuro

Radny Mazuro – chciałem zapytać dotyczy wyjaśnienia,  zabrakło na konserwację oświetlenia 
ulicznego rozumiem zabrakło na oświetlenie dłużej lampy się świeciły to jakieś koszty tam doszły 
a  konserwacja  to praktycznie  znamy na  początku roku co się  stało,  że  na  konserwację  lamp 
wzrosło w uzasadnieniu rozumiem brakło na oświetlenie, dłużej się lamy paliły, noc była różnie 
to może być w dzień się lampy paliły ale konserwacja to jest ilość słupów razy stawka to może 
żeśmy się pomylili to będzie bardziej wiarygodne mało żeśmy zaplanowali, może więcej lamp jest 
w tej chwili nie wiem kto to robił, że brakło to na przyszły rok może też braknąć 

Pani Skarbnik – ta kwota nie będzie wydatkowana w tym roku faktura przyjdzie w styczniu 
będzie  dotyczyła grudnia  i  w planie  potrzebne  jest  po prostu zabezpieczenie  i  ilość  lamp się 
zwiększyło, szczegółów większych nie znam 

Radna Kamińska – Pani Elu to te pieniądze potrzebne są na styczeń 

Pani  Skarbnik –  do  planu  grudniowego,  bo  faktura  wpłynie  w  styczniu  a  dotyczyć  będzie 
grudnia 

Radna Kamińska – to za 6,5 tys. ile tych lamp przybyło

Pani Burmistrz – proszę Państwa ja przedstawię Radzie taką informacje z oświetlenia gminy, 
energetyka robi teraz gruntowne porządki, w tej chwili tam nastąpiły zmiany w spółce Enea i jest 
liczenie wszystkiego, lamp oświetlenia ilości słupów czynnych nieczynnych i ta baza na terenie 
Gminy  Węgorzyna  też  została  zweryfikowana  i  faktycznie  niektóre  punkty  niebyły  ujęte 
musieliśmy to zweryfikować jest więcej tych lamp w tym roku doszło Cieszyno, Runowo też nie 
było na początku roku przekazane. Nie ma, co dyskutować Enea kładzie dokumenty na stół, że 
jest  tyle  punktów  i  my  to  przeliczamy  faktycznie  jest  tyle  i  z  przeliczenia  jednego  punktu 
wychodzi tyle i tyle. Tam jest dobrze zaplanowane tylko tak jak mówi Pani Skarbnik musi być w 
grudniu żeby potem zapłacić w styczniu 

Radna Kamińska – Pani Elu czy ta faktura będzie na tą kwotę czy Pani nie wie tego?

Pani Skarbnik – około 6 tys. na pewno

Radna Kamińska – ale dokładnie Pani jeszcze nie zna?

Pani Skarbnik – nie mam jeszcze faktury, ale ta kwota jest cała plus do tego dochodzi jeszcze 
PKP ulica Kolejowa 

Pani Burmistrz – jeszcze tylko dodam, że zmniejszamy wydatki  w transporcie  z utrzymania 
zimowego, bo po prostu nie było wydatków w takim zakresie, ale tam mamy planowane połowę 
listopada i grudzień a był tylko jeden atak zimy na szczęście, więc tutaj są środki gdzie możemy 
przesunąć tych wydatków nie ruszamy tylko z zimowego utrzymania 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – dziękuję, tutaj Pan sołtys chciałby zabrać głos

Sołtys Wojciechowicz – ja  mam pytanie do Pani Burmistrz odnośnie  dostałem od Państwa 
informacje z zakresu utrzymania dróg i mojej drogi nie ma w utrzymaniu 
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Pani Burmistrz - to jeszcze do sprawdzenia 

Radna Kamińska – ja mam pytanie, co do drugiego ja zacznę od uzasadnienia Pani Burmistrz 
prosiłam już kilka razy i ja i Komisję, jeżeli Pani cos planuje, jeżeli Pani zaproszenia opłatkowe 
wysyła już dawno a teraz się okazuje, że nie ma pieniędzy i jest nam po prostu przykro, że jest to 
za późno to jest już po objedzie oni już zjedli i poszli do domu więc to jest po pierwsze a po 
drugie dlaczego się tego czepiam bo jeżeli był ustalony budżet i myśmy prosili jako Rada żeby 
zwiększamy  Pani  pieniążki  na  reprezentacyjne  bo  będzie  Pani  również  patronowała  Rada  i 
patronuje Rada kilku imprezom w Gminie, które się odbywają to wtedy Pani nas też wspomoże 
otrzymaliśmy odpowiedź, jako Rada, że radni maja się złożyć, mają zrzutkę zrobić, jeżeli ktoś ich 
poprosi i są patronami danej imprezy a tą imprezę, o której teraz mówimy ja rozpoczęłam i są 
niektórzy na tej sali byliśmy wpłaciliśmy, jako radni z własnych pieniędzy, więc Pani Burmistrz, 
jeżeli jest Pani patronką tej imprezy to bardzo proszę pokryć ją z własnych kosztów 

Radny Mazuro – Pani radna powiedziała, że miała Pani odpowiedź, że z własnych pieniędzy ma 
Pani to na piśmie albo Przewodnicząca?
Radna Kamińska – mamy na piśmie ja dałam własna kasę, dlatego teraz, jeżeli ja dałam własną 
kasę na imprezę to bardzo proszę, jeżeli to pod Pani patronatem to również własną kasę

Przewodnicząca Rady Miejskiej – na potwierdzenie słów radnej to mam kilka  przykładów 
pamiętacie  radni  jak  organizowaliśmy  w  Gminie  sesję  Powiatową  to  Powiat  ma  sobie  sam 
zorganizować przyjęcie i w końcu wyszło tak, że myśmy organizowali, ale tutaj mam piso gdzie o 
wsparcie  finansowe  zwracają  się  organizatorzy  piątego  gminnego  konkursu  plastycznego  w 
Runowie. Szkoła w Runowie po raz kolejny organizuje taki konkurs gdzie patronem jest Rada 
Miejska, więc prosiłam o zorientowanie jak wygląda budżet i czy można by było sfinansować 
jakaś  nagrodę  Pani  Burmistrz  odręcznie  zrobiła  adnotację,  że  z  diet  radnych.  Proszę  Pani 
Burmistrz

Pani  Burmistrz –  nie  zgadzam  się  z  opinią  Pani  Przewodniczącej,  że  organizację  wyjazdu 
radnych na przyjęcie, bo to tak można nazwać to ja mam za to płacić z budżetu powiedziałam 
wyraźnie,  że  proszę  radnych,  jeżeli  mają  spotkanie  niech  się  złożą  takie  spotkania  były 
organizowane, ale nigdy nie było w tradycji żeby za to płacił budżet. Powiedziałam żeby radni się 
złożyli i to jest normalne przyzwoite i teraz, jeżeli  Pani Przewodnicząca porównuje taki obiad 
radnych z wigilią dla osób samotnych to jest wielkie nieporozumienie i jeszcze nie można mówić, 
że wigilia jest pod patronatem Burmistrz, bo to nie jest żaden patronat to jest nasz obowiązek 
żeby  taką  wigilie  zorganizować  i  to  jest  część  ze  środków  nie  wiem  czy  Komisji 
Przeciwalkoholowej i brakujące pieniądze są zabezpieczone w Ośrodku. U nas jest to w tej chwili 
z inicjatywy Komisji Przeciwalkoholowej, ale w innych gminach sprawdzaliśmy jest to planowane 
w Ośrodku Pomocy Społecznej, bo to jest normalne, że Ośrodek robi dla tych osób samotnych i 
niepełnosprawnych, które zawsze są osobami biednymi robi taka wigilię. Ja się w ogóle dziwię, że 
Państwo nad tą wigilią dyskutują 

Radna Kamińska - my nie dyskutujemy nad zasadnością wigilii tylko  nad sposobem jaki go Pani 
finansuje o tej rzeczy widomo było już dawno i trzeba było to zaplanować normalnie bo nikt nie 
jest  przeciw  tym  osobą  jesteśmy  za  sami  żeśmy  to  kontynuowali  to  przez  kilka  lat  i  sami 
rozpoczęliśmy tą sprawę tutaj jest kilka osób z tamtej Rady myśmy to zapoczątkowali to była 
nasza  inicjatywa  myśmy  to  wspierali  naszymi  pieniążkami  i  tak  jest  i  w  związku  z  tym,  że 
dostajemy takie pisma takiej treści wobec tego Pani Burmistrz jeżeli jest po czasie to płaci Pani ze 
swoich 
Pani Burmistrz – jeszcze raz przypomnę radnym, że to jest obowiązkiem OPS Pani kierownik 
nie ujęła tego w budżecie sowim we wniosku i w związku z tym, że nie został ujęty w budżecie na 
początku jak planowała budżet, więc teraz poprawka w budżecie Ośrodka Pomocy Społecznej 
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Radny Mielcarek – szanowni radni w geście solidarności niech wszyscy radni zrzekną się diety z 
dzisiejszej sesji na ten cel a Pani Burmistrz dieta wynosi 150 niech dożuci 150 i jest sprawiedliwie 
dla wszystkich i OPS będzie zadowolony i ludzie nie będziemy się kłócić, ale możemy oddać raz 
na rok zależy jak radni do tego podejdą 

Radny  Mazuro –  proszę  o  przerwę  żeby  Komisje  wypracowały  stanowisko  na  temat  tego 
projektu uchwały 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – ogłaszam 15 minut przerwy 

- 15 minut przerwy –

Radny Mielcarek nie powrócił na salę obrad

Przewodnicząca Rady Miejskiej – jesteśmy przy druk nr 18 jest to projekt uchwały w sprawie 
zmian w budżecie gminy Węgorzyno na rok 2008. Proszę Komisję o opinię

Przewodniczący Komisji Budżetowo – Gospodarczej p. Mazuro – Przerwa była potrzebna 
żeby  wypracować  stanowisko  wspólne  Komisji  …przyjęliśmy  wyjaśnienie  Pani  Skarbnik,  że 
wzrosła  ta  ilość  lamp  do  utrzymania  ja  jak  gdyby  zrozumiałem,  że  te  lampy  były  niezbyt 
dokładnie policzone i Pani Burmistrz nadstawia głowę, ale to wydział i  kto odpowiada za te 
lampy powinien w trakcie oddawania do eksploatacji  robić aneks i praktycznie o te pieniądze 
występować,  bo jak przybyło lamp do eksploatacji  to więcej  pieniędzy trzeba,  bo lampa razy 
stawka i to matematyka zwykła i Komie przychyliły się w tym punkcie zaopiniowały pozytywnie 
w temacie 2 tys. pieniędzy z Pomocy Społecznej jak gdyby zmienia się wydatki na wynagrodzenia 
osobowe pracowników OPS 2 tys. a zapytaliśmy może 4, może 6 jak się 2 wzięło to tam jest 
rezerwa  tak  myślę  z  bólem Komisje  nie  jedno  znacznie,  ale  przychyliły  się  do  tego  punktu 
również pozytywnie w tym duchu co było mówione nie będziemy wigilią załatwiać czy grać jakiś 
tam animozji.  Komisje stwierdziły,  że Pani Burmistrz nie róbmy tak, że wigilia już się odbyła 
dyskutujemy nie smacznie to aż brzmi to, co roku wigilia powinna być zaplanowana pieniądze 
powinny być w budżecie a my teraz tak skubiemy tak bez klasy

Radna Kamińska – ja ma pytanie w związku z tym, co powiedział Pan sołtys to, jeżeli zabieramy 
z dróg a nie wpisaliśmy kilku dróg na utrzymanie czy to jest wszystko porządku? Bo na przykład 
spadłby dzisiaj śnieg to oni nie będą mieli dróg zrobionych kosztem tego, że pieniądze poszły na 
konserwację?

Pani Burmistrz – w wykazie ich nie ma a drogę maja odśnieżoną 

Radna Kamińska – a kto robi te wykazy, jeśli można spytać w Urzędzie 

Pani Burmistrz – drogi powiatowe, gminne i wojewódzkie odtwarza Pan Bot i Pan Romański 
takiej bazy nie było i jest porządkowanie 

Sołtys Sobczyk – ja tylko wykonania bazy dróg droga Winniki Cieszyno nie jest droga gminną 
dziękuję

Przewodnicząca  Rady  Miejskiej –  kto  z  Państwa  radnych  w  temacie  tej  uchwały  jeszcze 
chciałby zabrać głos? Są jeszcze jakieś wnioski? Nie widzę . Kto jest za podjęciem uchwały jak 
mówi o tym druk nr 18? Kto jest za proszę o podniesienie ręki
Na ogólną liczbę obecnych na Sali obrad 14 radnych, głosowało: 
Za - 8
Przeciw - 4
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Wstrzymało się - 1 
Uchwała została podjęta

Uchwała Nr XXV/262/2008
w sprawie zmian w budżecie gminy Węgorzyno na rok 2008

(uchwała stanowi załącznik nr 19 do niniejszego protokołu

Przewodnicząca Rady Miejskiej –punkt 5 wyczerpaliśmy przechodzimy do 6 pierwsze czytanie 
projektu budżetu Gminy Węgorzyno na 2009 rok. Proszę Radna Kamińska

Radna Kamińska – ja mam takie pytanie..jest  napisane zakup kontenera na Podlipce a co z 
pozostałymi wioskami mnie interesuje mój rejon Gardno było, jako pierwsze zgłoszone do tego 
projektu teraz okazuje się, że jest inna wioska chciałam zapytać czy Pani ma zamiar zrobić tak jak 
jest napisane czy po prostu pójdzie Pani za sugestia radnych i zrobi to kompleksowo, jeżeli już to 
wszystkie wioski załatwiajmy, jeżeli nie to nie wybierajmy raz tej raz tej to jedna sprawa. Druga 
sprawa proszę mi powiedzieć, bo w tym budżecie nie ma wyszczególnionych szatnie i łazienki w 
prysznicami oczywiście przy obu szkołach w Runowie i w Węgorzynie i czy te pieniążki, które są 
na remonty w szkołach, czyli Runowo 20 tys. a Węgorzyno troszeczkę więcej czy z tych pieniędzy 
mają również wyremontować sobie łazienki czy to będzie osobna pula pieniędzy?

Pani Skarbnik – to zależy od dyrektora szkoły, co z robi w ramach tej kwoty, nie ma napisane, 
na  co  maja  20  tys.  to  znaczy  oni  bardzo dyrektorzy  dużo chcieli,  więc  te  20  tys.  to,  na  co 
dyrektorzy będą chcieli

Radny Kołodyński – ja  mam pytanie  oczywiście  dotyczącej  Straży  Pożarnej  jest  zapisane w 
planie, że rozbudowa remizy strażackiej plan 30 tys. zł kwota ma zawierać wykonanie podkładów 
geodezyjnych do celów projektowych i projektu..czy to jest takie proforma i żeby się odwalili i 
drugie pytanie spojrzałem na plan Ochotniczej Straży Pożarnej Pan podinspektor ds. ochrony 
przeciwpożarowej około półtora miesiąc temu czy może jeszcze wcześniej zachwycił nas planami 
zakupu  używanego pojazdu  dla  straży  pożarnej  do  190  tys.  zł  grzecznie  spojrzałem później 
oczywiście wszyscy byli zachwyceni niesamowicie zajrzałem do planów budżetu na przyszły rok 
patrzę  nie  ma  dzwonię  do  Pana  podinspektora  pytam się,  co  się  stało,  że  ta  kwota  została 
wykreślona na zakup pojazdu twierdzi, że jest czy to prawda, że zostało wykreślone?

Pani Burmistrz – nie było w budżecie, samochodu dla Węgorzyna nie było miały być pieniądze, 
ale nie było i dlatego nie ma takiego wydatku 

Radny Kołodyński – Pani Burmistrz ja stwierdzam to, co Pan podinspektor 

Pani Burmistrz – to były planu, ale nie wyszło 

Radny Kołodyński – acha, czyli zostało wykreślone

Pani Burmistrz – nie zostało wykreślone, bo nie było w budżecie to były plany, że kupimy jak 
się pojawią jakieś pieniądze nie udało mi się tych pieniędzy załatwić, więc nie ma samochodu 

Radny Kołodyński – coś innego w takim razie, ale dobra nie wiem, co z tymi trzydziestoma 
zrobimy 

Radny Mazuro – to pierwsze czytanie  budżetu, dlatego Komisja  spotyka się  na najbliższym 
posiedzeniu musi wypracować jakieś stanowisko do tego budżetu. Który zamierzamy przyjąć 30 
grudnia i oczekujemy, że radni wniosą tutaj swoje uwagi do budżetu do dochodu i wydatków, bo 
potem jak Komisja wypracuje stanowiska zaczyna się na sesji przeciąganie a mojego zadania nie 
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ma  a  moje  zadanie  jest  Pani  podkreśliła  kontener  jeden  jest  zaplanowany  ja  swoimi 
spostrzeżeniami  ja  będę  mówił  tak  z  przeskokiem  nie  po  kolei,  bo  jak  będzie  stanowisko 
wypracowane to będziemy omawiali  już szczegółowo. W planie dochodów jest tam pieniądze 
praktycznie  są  maksymalnie  policzone  w podatkach różnych znaczy  do tych sto procent,  ale 
Straży Miejskiej dochód 9 tys. na przykład to na Komisji już do tego momentu doszli na moment 
posiedzenia Komisji było 1340 zdjęć zrobionych u fotografa, ale to 9 tys. to jest mało za przyszły 
rok ja nie chce bo nie byłem na poprzedniej sesji ale z pracy się dowiedziałem, że Szymko gnębił 
tam akurat, przepraszam Pan radny, chce zauważyć, że w dochodach mamy 120 tys. będziemy 
mieli więcej wpływów podatków za hydrofornię za dystrybucję wody bo to jest konsekwencja to 
co ja mówiłem na uchwale, że jak się będzie pryzmować podatek od tych eksploatatorów, czyli od 
Goleniowa i od Nowogardu zapłacą podatnicy to wróci nam do Gminy tak w duchu 120 tys. to 
przełoży się na cenę wody na pewno i tu moje pytanie było dzisiaj zasadne interpelacja,  jakie 
inwestycje będą poczynione to już zostały poczynione. To, co zauważyłem mamy podane tak 
hasłowo remont dróg gminnych na chodnik w Węgorzynku na chodnik w Węgorzynie to małe 
pieniądze  my nie  wiemy,  jakie  pieniądze  tu  się  nie  da  zrobić  małymi  pieniędzmi  tak  jak  na 
Kościuszki.  Trzeba będzie  zapłacić za koparkę  za przyczepy,  bo stary chodnik trzeba będzie 
wywieść materiały może dadzą, piasek i polbruk to może tam Rejon Dróg Wojewódzkich da. Nie 
ma rozpisane, na jakie drogi gminne na utrzymanie to rozumiem Makarski dostanie tam 40 tys. 
albo 50 na utrzymanie takie na łatanie dziur. Dlatego chcemy wiedzieć konkretnie, jakie drogi. 
Remont  budynków  komunalnych  100  tylko  nie  wiemy,  czego,  też  oczekuję,  że  będzie  to 
uszczegółowione,  bo  to  jest  według  potrzeb  to  jest  mało  w  zeszłym  roku  mieliśmy  60 
dokładaliśmy 20 dokładaliśmy 13 w tej chwil w środkach niewygasających te 13 przechodzi na 
następny rok tu trzeba też pomyśleć, co my będziemy robić w tych mieszkaniach komunalnych, 
bo administrator to on ma swoje z czynszów dzierżawnych około 50 tys. w ramach jego prac on 
ma robić napraw, ja tak przechodzę i mówię to, co ja zauważam. Nie zauważyłem nic na temat 
przejęcia  świetlicy  w  Ginawie,  nie  zaplanowano  żadnych  pieniędzy  nie  ukrywam na  Komisji 
znajdę pieniądze i do projektu wniosę, bo nawet na przejęcie tego budynku, o którym mówiliśmy, 
że chcemy przejąć od Agencji  to musimy mieć zapisane zadanie, że my naprawdę chcemy to 
robić,  bo pismo,  że  wyślemy do Agencji,  że  chcemy to  przejąć,  bo mamy to w studium to 
Agencja tez chce potwierdzania, że my też chcemy to robić. Czy te pieniądze wydamy to też nie 
jest  temat  pewny  zanim  dokumentacja  zmiana  sposobu  przeznaczenia  to  zejdzie,  ale  zakup 
autobusa,  nimbusa  za  15  tysięcy  to  już  majstersztyk.  Mamy  teraz  te  drogi  Sielsko  443  tys., 
świetlica  370  droga  440  to  mamy  tak  dofinansowanie  153  tys.  na  resztę  będziemy  robić  z 
własnych. PUWiS się w inwestycjach przewija tutaj ze środków własnych będzie robił..inne tam 
otrzymałem zamierzenia inwestycji PUWiSu na rok przyszły a w zadaniach zostały wykreślone 
Kraśnik  przyłączenie  połączenie  nowej  sieci  łączącej  Runowo..  i  te  zadania,  które  były  w 
ubiegłym  roku  zostały  wyrzucone  i  jak  gdyby  ma  to  robić  PUWiS  z  własnych  środków,  o 
Gościsławiu żeby położyć wodociąg do Gościsławia i dlatego tak rzucam hasłowo, bo jak będzie 
Komisja będziemy musieli się w ten czas zmierzyć Pani Burmistrz będzie nieprzychylna, przyjmie 
to, co my ugryziemy, ale czekam, co radni widzą, czego brakuje. Jeden kontener na wszystkie 
świetlice to musicie sołtysi wiedzieć.

Pani Burmistrz – Wysoka Rado ja wiem, że czas przy budżecie to jest koncert życzeń, wszyscy 
chcą  to,  co  się  radnym  za  marzy  zgodnie  z  wnioskami  mieszkańców  tak  było  by  idealnie. 
Oczywiście gdyby były pieniądze to moglibyśmy z Panią Skarbnik przygotować taki budżet, że 
wszyscy dostali by to, co sobie zażyczą niestety tak nie ma. Budżet to zasady planowania dochody 
muszą  się  zrównać  z  wydatkami..chyba,  że  zaczniecie  Państwo  uchwalać  budżet  kredyty  na 
wydatki bieżące..myślę, że do takich sytuacji nie dojdzie. Więc te wydatki, które są zaplanowane w 
budżecie  one  są  dostosowane do możliwości  budżetu  i  tutaj  się  kłania  jedna  czy  dwie  sesje 
wcześniej, kiedy przyszło do uchwalania podatków to Państwo podatki zmniejszyli, więc również 
w tym budżecie  musimy znaleźć  z  Panią  Skarbnik  40  tys.  do  wykreślenia,  ponieważ  to  jest 
konieczna korekta po zmniejszeniu dochodu z podatku rolnego 45 zł za q do 43 zł i to jest kwota 
około 40 tys.  gdzieś  zaproponujemy zmniejszenie określonych wydatków, więc dzisiaj  tak jak 
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dziwi mnie stanowisko trochę z humorem Pana Przewodniczącego Komisji Budżetowej, który 
dziwi się, że pewnych wydatków nie zaplanowałam a nie zaplanowałam, bo nie ma pieniędzy a 
ustaliliście Państwo priorytety, które zapisaliście Państwo w uchwale budżetowej i na te priorytety 
pieniądze  zostały  zaplanowane.  Najważniejsze  rzeczy  w  tych  priorytetach  to  jest  rozbudowa 
oczyszczalni ścieków to jest pełna modernizacja obiektów publicznych rozłożona na trzy lata w 
budżecie jest zapisana Szkoła Podstawowa w Węgorzynie milion złotych następnie świetlica OSP 
w priorytetach. Oczywiście mogliśmy wpisać milion tyko musiałoby być milion dochodów żeby 
wpisać a nie ma, więc jest tylko 30 tys. zamarkowane, tak samo jak zamarkowane na samochód z 
PFRON – było zapisane przez mnie, 60 ale jak doszło do opracowywania budżetu to po prostu 
musieliśmy z Panią  Skarbnik wycinać  niektóre  wydatki  a żeby się  zamkną budżet.  Więc  tutaj 
pewne zadania będą kontynuowane z nadwyżki budżetowej, bo ta nadwyżka będzie i ona zostanie 
radzie do podzielenia i wtedy do tych zadań w budżecie można dodać także ja bym prosiła o taka 
powagę, bo budżet to nie jest czytanka o misiu, że można się tutaj śmiać z budżetu. Budżet jest 
takie,  jakie  mamy dochody ja  więcej  nie  wytrzepie  z  rękawa.  Dlatego sami Państwo widzicie 
program, który został przygotowany, do PROW – u, że to są milionowe kwoty więc teraz nawet 
chcąc przygotować to musimy pewne wydatki wyciąć żeby zrobić i to będą trudne decyzje ale i 
tak wydatki inwestycyjne uważam, że mamy na dobrym poziomie wiec gmina przy nie wysokich 
dochodach rozwija się, bo dużo inwestuje chce Państwu powiedzieć, że pierwsze oznaki kryzysu 
jest na całym świecie i nas miał nie dotknąć ale niestety dotyka tez Gminę Węgorzyno już mam 
pierwsze  sygnały  od  przedsiębiorców,  że  mają  problemy  z  zapłaceniem  podatku  od 
nieruchomości i te duże firmy zapowiadają zwolnienia Pan Parciak zapowiada zwolnienia kilku 
pracowników był u mnie jest bardzo zmartwiony, bo wszystkie kontrakty do Niemiec po prostu 
mu poszły i tutaj nie będziemy się śmiać jak będziemy redukować budżet zmniejszać dochody z 
podatku  i  zmniejszać  zadanie  musimy  się  przygotować  i  proszę  nie  czytać  budżetu  tak,  że 
Burmistrz wykazała złą wole i nie wpisała, czego nie chciała tylko takie są możliwości budżetu i 
to jest budżet realny. Chcę Państwu wskazać, że oświata w każdej gminie duży procent wydatków 
w strukturze wydatków ogółem i tak możemy być dumni, że mamy niewielką dopłatę z budżetu 
gminy do subwencji, bo dzisiaj Resko się martwi skąd wziąć żeby dopłacić do szkół a my musimy 
dopłacić 523 tys. więc jest to tylko uważam rozsądna prowadzona polityka ekonomiczna szkół. 
Szkoły maja budżet, że na wszystko starczy, ale nie ma rozpasania wspomnę ogółem, że mamy 
733 uczniów, 153 w Runowie, 8 uczniów w Sielsku, 11 w Mieszewie, 311 SP Węgorzyno, 248 w 
Gimnazjum oczywiście  subwencja  na ten rok jest większa niż w ubiegłym roku ..uważam, że 
nawet możemy się odważyć i utworzyć punkty przedszkolne na koszt gminy.. a co do dróg to 
proszę zauważyć, że mamy po raz pierwszy od kilku lat budżet ponad milion w tym są dwie drogi 
Gardno i Sielsko z budżetem prawie 841 tys. i na remonty jest zaplanowane 100 tys. na pewno z 
nadwyżki  radni  będą  chcieli  dodać  do  remontu  dróg  ja  również  będę  przedstawiała  taką 
propozycję, bo w tym roku było 130 i te 130 było wydane na remonty dróg i sami Państwo wiecie 
jak te drogi wyglądają jeszcze są potrzeby, więc tu nie powinniśmy oszczędzać. W poprzednich 
latach jak patrzyłam po budżetach na drogi na transport było 200, 300 tys. i teraz jest efekt drogi 
są  w złym stanie.  Budynki komunalne to już było wspominane jest  100 tys.  i  z  tego jest  na 
przełożenie dachu na Kopernika 80 tys. jest kosztorys 

Przewodnicząca  Rady  Miejskiej –  kosztorys  jest  z  pisma  wynikającego,  co  Pani  do  mnie 
przesłała 110 tys., dlatego ja tu tez chciałam zadać pytanie jak Pani zamierza to wykonać remont, 
który  miał  być  już  w  tamtym roku  zrobiony  w  tym roku  na  pewno nie  będzie  zrobiony  a 
niewiadomo czy w następnym
 
Pani Burmistrz – nie wykonane, bo nie ma pieniędzy

Przewodnicząca Rady Miejskiej –  ale  my dajemy pieniądze  akurat  w każdym budżecie  na 
remonty

Pani Burmistrz – ile 100 tys. a sam dach kosztuje ponad to nie ma, o czym mówić 
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Przewodnicząca Rady Miejskiej – zaczynało się od 75 jak będziemy czekać dalej to będą rosły 
te koszty. Proszę radna Kamińska

Radna Kamińska –  Pani  Burmistrz  mówimy o tych POM wszyscy sołtysi,  my czekamy na 
pieniądze,  ale w budżecie nie ma ani złotówki  zapisane pod przyszłe POM – y, czyli  proszę 
Państwa musimy sobie uświadomić jedną rzecz nawet za miesiąc czasu trzeba by było składać 
wnioski to nie mamy pieniędzy pod te wnioski i teraz to mnie martwi, bo w tym budżecie musi 
się coś takiego znaleźć, bo, po co my mówimy tym ludziom i zatwierdzamy POM – y skoro nie 
mamy pieniędzy. Nie wiem wydawało mi się, że minimalnie znajdzie się jakaś kwota, która będzie 
najbardziej pod te pilne potrzeby, ale się okazuje, że nie ma nic

Pani Burmistrz – więc proszę Państwa odpowiem jest 10 tys. nie wykorzystane w tym roku bo 
mięliśmy składać do PROW to zostało nie wykorzystane przechodzi w nadwyżkę więc wróci do 
PROW plus to co jest już zaplanowane to będzie już jakaś kwota to oczywiście będzie trzeba to 
zwiększyć również z nadwyżki 

Radna Kamińska – pytanie do Pani Skarbnik oprócz tych 10 tys., co mamy jeszcze, jakie mamy 
jeszcze pieniądze zaplanowane, bo ja się nie orientuje na PROW

Pani Burmistrz – 7,5 na kontener

Radna Kamińska – to jak to jedna wieś dostanie a druga nie to jest nie porządku 

Pani Burmistrz – ale jest powiedziane, że będzie kilka wsi wytypowane

Radna  Kamińska –  ale  Pani  wpisała  konkretnie  Dłusko  a  ja  myślałam  o  Gardnie  zresztą 
wszystkie moje wsie powinny mieć 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Panie sołtysie proszę

Sołtys  Winnik –  ja  chciałem Państwu na  początku przypomnieć  taka prawdę objawiona,  że 
jedyna kompetencja uchwalania budżetu jest kompetencja Pani Burmistrz tylko ona ma prawo 
zrobić budżet a Państwo macie znaleźć pieniądze w tym budżecie z jednego lub z drugiego to 
tylko tak w woli przypomnienia. Uważam, że to, co tu zostało powiedziane konkretnie powiem 
tak bardzo dobrze Pani Burmistrz, że Pani zauważyła, że jest recesja, że będzie recesja i że nas 
dotknie na pewno i tutaj trzeba być bardzo ostrożnym natomiast mój wniosek jest taki żeby tych 
ratowników na Cieszynie nie było tam jest 20 tys. są nie potrzebni to jest paranoja ja powiem taką 
rzecz pracują tam ludzie biorą ciężkie pieniądze z jachtów biorą ciężkie pieniądze w usługach 
włącznie z alkoholem też, co jest zdziwiony, ale nie żałuje nikomu to niech on sobie zatrudni 
ratownika nie gmina gdzie nie ma nic a te 20 tys. przeznaczyć na POM – y. Prosiłbym Państwa 
radnych, bo Pani Burmistrz zrobiła już swoje a teraz wy majstrujcie tak żebyście z czegoś zdjęli i 
cos dołożyli ja cały czas myślę o tej nadwyżce, ale jaka to już, ale Pani Burmistrz Pani się łapie, bo 
nadwyżkę będą dzielić radni i Pani może przegrać acha i weźcie to w jednym miejscu z tymi 
kontenerami a  nie  fruwamy po całych wsiach.  Podobno mamy Komisje  do spraw obszarów 
wiejskich to może ona coś by powiedziała niech to będzie zanotowane w jednym miejscu, że to 
jest na ten POM, bo może być taka sytuacja, bo recesja dotknęła, ale mogą być wtedy pieniążki 
unijne i nie będzie, komu je przerobić a kto pierwszy złoży te wnioski i mądre wnioski to te 
pieniądze możemy złapać, dlatego powinniśmy je mieć. Pani Burmistrz ja jestem realista od iluś 
60 paru lat a dorosłego życia mam 40 parę i powiem Pani tak, że termoizolacja to wątpię w to 
żeby w tym roku była bardzo wątpię w to, bo się wycofa i Resko i Łobez i Pani się wycofa, bo 
naprawdę nie będzie z tego pieniędzy, bo to jeszcze nie jest skończona ustawa o termoizolacji 
zmniejszyła się już o 5 punktów dopłata bardziej idą sprawy komun alkę żeby robić tam są duże 
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pieniądze.  Oczywiście  nie  jest  gospodarskim  podejściem  moje  takie  jest  zdanie  żeby  robić 
termoizolacje w Sielsku,  bo to jest bezsens natomiast szkoła owszem, ale co w Sielsku robić. 
Proszę Państwa od 18 lat jak tu jestem od 90 roku robimy oczyszczalnie ścieków, co roku ją 
robimy na papierze w pod koniec trzeciej kadencji udało się chyba 100 mln dalej jest tylko papier 
wszyscy tak robią. Jak ja byłem to deficytu nie było, Orlik on już nie kosztuje milion on już 
kosztuje w granicach 1, 5 milina, ale teraz to, co my musimy dać 400 tys., gdy Marszałek da i 
Ministerstwo a da? Nie da mogę się założyć o lampkę szampana z każdym..to czy nie lepiej ja tu 
do Państwa radnych, bo Pani już swoje zrobiła z całym szacunkiem, ale trzeba się zastanowić czy 
akurat ten Orlik w Węgorzynie jest potrzebny, za te 400 tys. zł w tych POM gdyby było 25 tys. 
kosztuje piękne boisko w Mieszewie nie potrzeba na wioskach z całym szacunkiem Orlików, bo 
tam tych dzieci nie ma za dużo mało grają, ale jest namacalny fakt, że jest zrobione i to mamy 10 
czy 15 boisk tam gdzie jest  to możliwość.  Następne nie zaznaczyliśmy żadnych pieniędzy na 
pozyskanie terenu a to są koszty są wsie gdzie nie mają żadnego terenu pod budownictwo a 
agencja ma to jest gospodarskie podejście. Nie obiecujmy, bo to obiecywanie jest bardzo śliskie. 
Dziękuje ślicznie i przepraszam, że zająłem tyle czasy.

Przewodnicząca Rady Miejskiej – kto jeszcze z Państwa radnych? Ja również przygotowała 
kilka uwag do projektu budżetu. Chciałabym zaproponować, aby w dziale ochrona zdrowia 851 
przeznaczyć  pieniądze  na  szczepienia  dziewcząt  z  klas  gimnazjalnych  szczepienia  przeciwko 
rakowi szyjki macicy. Wiem, że gminy maja pieniądze na taki cel w tej chwili dobrze, że są takie 
szczepionki zapobiegające tej chorobie, jaka jest raka i myślę, że w naszym budżecie można by 
było  znaleźć  gdyby  się  znalazły  jakieś  pieniądze  ze  zmniejszenia  jakiś  zadań to  bardzo  bym 
prosiła  żeby  na  ten  cel  przeznaczyć  oczywiście  trzeba  się  rozeznać,  jakie  tu  będą  kwoty. 
Zauważam również, że ten kontener, który był już tu kilka krotnie wymieniany przypisany dla 
miejscowości Dłusko a chcę zauważyć, że Gardno miało już wcześniej zapisane, że taki kontener 
będzie zakupiony. Obawiam się, że 7,5 tys. to nie jest wystarczająca kwota który by miał spełniać 
funkcję świetlicy lub klubu wiejskiego. Analizując projekt budżetu obawiam się, że zamarkowane 
albo powrzucane są szczątkowe kwoty po to aby zaistniało pewne zadanie a potem co będziemy 
je wyrzucać skreślać czy po prostu nie na wszystko dołożymy bo nas nie stać tak to chodzi nam 
konkretnie o ten samochód z PFRON –  Pani Burmistrz na spotkaniach mówi, że jego koszt jest 
260 tys. z czego 60 to jest wkład własny a w budżecie jest tylko 15 tys. czyli co czyli już wiemy że 
45 tys. będziemy musieli zabrać z innego zadania więc albo wybierzmy konkretne zadania które 
od początku do końca stać nas żeby je zrobić a nie, że po wrzucamy wszystko i będziemy się 
chwalić, że co to my nie zrobimy a później się powie, że Rada nie dodała z czegoś. Mam jeszcze 
pytanie o miejscowość Sinawa

Pani Skarbnik – Ginawa komputer przestawiał

Przewodnicząca Rady Miejskiej – bo ja już zwątpiłam ale dobrze to ja zwracam tylko taka 
uwagę,  że  takie  coś  jest  w  projekcie  jeszcze  do  wieloletnich  planów  inwestycyjnych  Pani 
Burmistrz  obejmując  Urząd  w  2007  bardzo  była  przerażona,  że  tam  było  wpisane  już  nie 
pamiętam ale około 16 zadań i kazała sobie powybierać 3 lub 4 które będziemy robić proszę 
właśnie  w  tym  miejscu  należy  wybrać  konkretne  zadania  które  będziemy  realizować  a  nie 
zwiększać ich liczbę do 20 gdzie wiemy, że i tak nie będzie połowa zrobiona ale pod ten plan są 
konsekwencje w zapisach już budżetu 2009. Mam jeszcze taki wniosek, aby zwiększyć, jeśli się 
znajda  pieniądze  na  zakup  materiałów  dla  świetlic  wiejskich,  ponieważ  Pani,  która  jest 
zatrudniona w świetlicach, aby przeprowadzać zajęcia z dziećmi ona ma wynagrodzenie za to, że 
ma te zajęcia przeprowadzić tylko jak ma to zrobić, zrealizować skoro nie ma, czym. Przychodzi 
do Urzędu i jest mówione, że niech Pani nie wymienia z listy, bo i tak Pani nie dostanie 

Radny Kłosiński  -  …dostają  flamastry,  farby,  bloki  wszystko,  co  im potrzeba,  ale  najpierw 
przedstawiają listę tak zawsze jest i do tej pory niech mi powie, która świetlicowa, że nie dostała 
materiałów 
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Przewodnicząca Rady Miejskiej – Już nie będę nikogo wkopywać. Jeśli znajdą się pieniądze to 
proszę na ten cel o zwiększenie i gdyby jeszcze pozostało tych środków to również na zakup i 
wyposażenie  dla  Rady  Miejskiej,  ponieważ  reprezentując  Radę  Miejską  zapraszana  jestem na 
różne spotkania na różne uroczystości i niestety nie ma tu współpracy z Panią Burmistrz, Pani 
Burmistrz wręcz nawet nie pozwala, aby Radę Miejską wymienić na dyplomach i na te rzeczy 
takie jak dyplomy a to nie są wielkie koszty potrzebne są pieniążki. Remont dachu na Kopernika 
już  został  poruszony  wnioskuję  tutaj,  aby  do  projektu  budżetu  przedstawić  jeszcze  wykaz 
nieruchomości,  które  planuje  się  wyremontować  za  kwotę  podaną  w projekcie  budżetu  i  to 
wszystko. Jeśli Państwo radni maja jakieś wnioski lub uwagi to bardzo proszę? Nie widzę wiec 
uważam, że pierwsze czytanie projektu budżetu Gminy Węgorzyno na 2009 rok się wyczerpało. 
Przechodzimy do kolejnego punktu obrad siódmego są to odpowiedzi  na wnioski  i  zapytania 
radnych oraz interpelacje złożone na poprzednich posiedzeniach proszę Pani Burmistrz.

Pani  Burmistrz –  odpowiedzi  na  interpelację  Pani  radna  Kamińska  studnia  w  Kraśniku 
zapisałam i  tam była  pokrywa  tylko  pewnie  ktoś  ją  znowu ukradł,  kolejna  interpelacja  klasy 
integracyjne  nie  wyrażę  zgody  na  klasy  integracyjne,  ponieważ  mam  zatwierdzony  projekt 
kuratora na jedną klasę a że potem sobie drugi wizytator wymyślił, że będą dwie klasy i chciał 
zmienić mi arkusz organizacyjny,  na co nie wyraziłam zgody, więc w tym przypadku Kurator 
bezpodstawnie  żąda  drugiej  klasy  integracyjnej  ja  mam  zatwierdzony  arkusz  organizacyjny  z 
czerwca przez wizytatora, któremu podlega okręg Węgorzyno i działam zgodnie z prawem. Ulica 
Strzelecka  udrożnienie  kanalizacji  deszczowej  to  jest  problem  od  lat  w  Runowie  nie  ma 
kanalizacji, kiedy ta kanalizacja zostanie udrożniona ona znowu się zapycha pytanie tylko, kto w 
ostatnim okresie na Strzeleckiej pompował szamba zakładam, że nie wiele osób może kilka osób 
te szamba czyści a reszta idzie do tych rowów melioracyjnych i tak się zapychają a potem ta woda 
zalewa. Także właściciele domów a tam tylko są właściciele domów znają swoje obowiązki adres 
Runowska ZUK zlecać oczyszczanie studzienek i wywóz szamb. Burmistrz nie będzie za każdym 
razem latał i przepychał rowy i Strażnik również, bo to nie jest nasze zadanie 

Radna Kamińska – Pani Burmistrz, jeśli można to nie chodzi o to, kiedy był problem na wiosnę 
zalania budynków..wówczas byliśmy w Urzędzie i z Panią Zosią z Panią Zastępcą rozmawialiśmy 
na temat tego, że mieszkańcy sami chcą z tej strony ulicy z Urzędem takie porozumienie zawrzeć, 
że wy dacie nam ta rurę a mieszkańcy sami przekopią, że zrobić po prostu nowa nitkę żeby to 
współgrało 

Pani  Burmistrz –  ja  taka  nową  nitkę  przełożyłam  w  pierwszej  kadencji  taki  jest  efekt 
zakończenia

Radna Kamińska – z całym szacunkiem, ale było to tak zrobione z tego, co ja wiem i z tego, co 
mi mieszkańcy przekazali wykopali tak o i potem tak o położyli 

Pani Burmistrz – robił to Pan Makarski na pewno zrobił to dobrze 

Radna Kamińska – bo tam jest również gminy teren

Pani Burmistrz – przekażę to do Pani Mazuro na stanowisko.  Siedlice przedszkole powinna 
Pani Dyrektor skontaktować się  ze mną.  Pan radny Kaliciński  sklep w Runowie pobocze,  to 
pobocze było robione w 2007 roku, ale to jest taka sytuacja, że jak popada a zajedzie ciężki tir i 
potem wyjeżdża, bo przecież zatrzymują się tam ciężkie samochody robią kierowcy zakupy i jak 
taki tir wjedzie i potem ruszy z miejsca to koniec zostają leje na poboczu i potem jest cały czas 
ten sam problem. Przekaże do Powiatu, ale jest koniec roku i wątpię pewnie Zarząd Powiatu już 
nie ma pieniędzy, może w nowym roku będzie to wykonane. Radny Mazuro nakłady inwestycyjne 
te  dane  będziemy  mieli  w  niedługim  czasie,  dzisiaj  wpłynęły  taryfy  od  jednego  i  drugiego 
operatora i tam będą podane nakłady inwestycyjne na pewno nie będzie tych nakładów, dlatego, 
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że plan modernizacyjny był uchwalony dla Goleniowa jeszcze w tamtej kadencji  i  w ogóle ni 
kontaktowali się ze mną, że podejmują jakieś nakłady inwestycyjne natomiast PUWiS przedkładał 
dwa plany i nie zostały one przyjęte przez Komisję, więc tez nie będzie w kosztach nakładów 
inwestycyjnych  będą  koszty  bieżące  może  eksploatacja  może  jakieś  remonty  zobaczymy.  To 
będzie wszystko w sprawozdaniu, bo dzisiaj wpłynęły taryfy również wpłynęły one do Biura Rady 
także

Przewodnicząca Rady Miejskiej – z Wodociągów Goleniów tak a z PUWiS nie to tak w woli 
uściślenia 

Pani  Burmistrz –  Wiewiecko  park  rozlewisko  przekażę  sprawę  do  pracownika.  Pan  radny 
Kłosiński  droga  na  Przytoń  i  generalnie  cała  droga  na  Przytoń  ta  powiatowa.  Szef  dróg 
powiatowych w Łobzie tak jak już mówiłam planuje tą drogę od ulicy Kościuszki,  bo to jest 
powiatowa na Przytoń do remontu, bo ona jest osłabiona już konstrukcja, prawie nie ma już tam 
podbudowy także sprawę przekażę do dyrektora żeby, chociaż te większe dziury połatał.  Pan 
radny  Kołodyński  sprawa  chodnika  od  plebani  do  ulicy  Strzeleckiej  do  ronda  w  sprawie 
chodników tutaj Strzelecka drogi krajowe zrobiły to odwodnienie, bo pamiętacie Państwo cała 
Strzelecka była zalewana zimą i potem nam Pan Makarski robił odwodnienie i wycięli drzewa i 
został do naprawy chodnik,  on miał być zrobiony jeszcze pod koniec roku informował mnie 
dyrektor, że im nie wyszło, że nie zrobili tego chodnika wiec ma być wykonany zaraz na wiosnę 
ten odcinek od CPN do ronda ten odcinek natomiast tutaj przy kwartale przy Kościele ta cześć to 
również sugerował dyrektor,  że może mi dąć materiał  i  żebym to zrobiła  sama także sprawa 
chodników to jest na bieżąco z zarządcami omawiana. Pan radny Cierpisz wydatki inwestycyjne 
na estetykę to zlecenie na ten płotek to już chyba podpisałam to już chyba poszło materiał z 
tartaku

Radny Cierpisz – miałem informację, że nie 

Pani Burmistrz – nawet zastanawialiśmy się, co to za ogrodzenie żeby ogrodzić działkę gminną, 
ale  Zastępca  twierdziła,  że  jest  to  wymagane,  bo  to jest  zaraz  przy  drodze  i  tam jest  jakieś 
zagrożenie, ale zlecenie podpisałam proszę być w kontakcie z Panią Mazuro zrealizowane. Znak 
na  3  Maja  będzie  poprawiane  to  chyba  wszystkie  interpelacje.  Jeszcze  Pani  Przewodnicząca 
skrzyżowanie w Ginawie pasy zwalniające tak jest to do załatwienia pamiętacie Państw, że w tedy 
po tym wypadku, w którym zginął sołtys z Wiewiecka tutaj na tej krzyżówce koło zakładu to 
właśnie  poprosiłam Zarząd  Dróg  żeby  zrobili  pasy,  zrobili,  ale  takie  byle,  jakie  bo  ten  pas 
powinien  być  bardzo  dłuższy  odgłos,  ale  również  będę  proponowała  tam  gdzie  Pani 
Przewodnicząca proponuje i druga część obwodnicy ulicy wojewódzkiej, więc dokumentacja na 
drugą część obwodnicy jest składana do Wojewody na pozwolenia na budowę jeszcze inwestor, 
czyli drogi krajowe zmieniały decyzję, ponieważ nie przewidzieli kanalizacji deszczowej w ulicy 
Podgórnej znaczy kanalizacja była w projekcie tylko nie było ujęte jednej działki i zmienialiśmy 
decyzje o warunkach zabudowy na dzisiaj to wygląda w ten sposób, że już wszystkie dokumenty, 
jakie miał wydać Urząd wszystkie już wyszły i dyrektor już składa do Wojewody. Jak będą mieli 
decyzję  to  planują  na  przyszły  rok  wykonanie  obwodnicy  i  w  związku  z  tym  w  budżecie 
zauważyliście Państwo jest od razu 200 tys. na położenie kanalizacji w ulicy Podgórnej, ponieważ 
to  musi  iść  razem jak  będzie  obwodnica  to  musi  być  położona  kanalizacja,  żeby  potem nie 
niszczyć nowego asfaltu i również prowadzę rozmowy z Dyrekcją Dróg Krajowych w Szczecinie, 
żeby oni ogłaszają przetarg na budowę obwodnicy i budowę kanalizacji a gmina jest uczestnikiem 
przetargu i  płaci  tylko za swoja kanalizacje  powinno to nam tak wyjść.  Na Witosa dziury to 
również  do  remontu  na  przyszły  rok.  Pani  dyrektor  Runowo,  konkurs  będzie  ogłoszony  w 
styczniu konkurs musi być do końca lutego mija już 6 miesięcy, więc planuje ogłosić gdzieś w 
połowie lub pod koniec stycznia. Węgorzyno projekt informatyczny miał być realizowany, czyli 
internet na wieś to jest pod takim hasłem. Faktycznie projekt miał być realizowany przez 5 gmin 
wiodący  miał  być  Powiat  Łobeski  jak  pamiętacie  Państwo  po  pół  roku  jak  podpisaliśmy 
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porozumienie  wycofał  się  Powiat  zdecydowaliśmy,  że  idziemy  dalej  będziemy  ten  projekt 
realizować  ..  Marszałek  Województwa  zaprosił  nas  na  spotkanie  gdzie  poinformował,  że 
beneficjentem będzie Marszałek i na całe Województwo będzie wybudowana sieć informatyczna 
a gminy mają wejść do tego projektu Marszałka ze swoim udziałem do dzisiaj było chyba jedno 
czy dwa spotkania jest to u Marszałka cały czas w fazie dyskusji. Są zwolennicy i przeciwnicy tego 
projektu jak np. z tego nie chcą skorzystać duże miasta tak jak Prezydent Koszalina twierdzi, że 
on ma już całe miasto i wieś zrobiona i on nie będzie do tego wchodził niektóre gminy poszły w 
internet droga radiową, więc tez się nie chcą się do tego wpisać także jest to w fazie dyskusji. My 
mieliśmy mieć jakąś kwotę zaplanowaną, ale my sami tego nie zrobimy, bo jest to bardzo duże 
przedsięwzięcie  kosztowne.  Naturalnie  powinna  to  zrobić  TP.S.A  zrobić  internet  a  potem 
każdemu oferować usługę i każdy by sobie usługę kupił tylko oczekują aż gminy na to wyłożą 
pieniądze, więc nie widzę szans żeby to było realizowane w przyszłym roku, dlatego nie ujęłam 
tego do budżetu. Kiedy Marszałek wymyśli coś konkretnego wtedy się nad tym pochylimy. To już 
moje wszystkie interpelacje.

Przewodnicząca Rady Miejskiej – dziękuję. 

Pani  Burmistrz –  przepraszam bardzo chciałam jeszcze  wyjaśnić  do  tej  Pani  uwagi,  że  nie 
wyrażam zgody na jakieś wpisy na dyplomach sprawa dotyczyła odznaczeń złote gody i uznałam, 
że  jeżeli  jest  to  odznaczenie  prezydenta  i  w  imieniu  prezydenta  to  składam  i  tylko  jest 
upoważniony Burmistrz to nie może się na tym dyplomie znaleźć podpis Rady Miejskiej to był 
jeden  przypadek  i  chciałabym,  że  jeżeli  Pani  Przewodnicząca  mówi  takie  rzeczy  to  mówić 
konkretnie przykład, bo tak wygląda jakbym odmawiała współpracy a tak nie jest

 Przewodnicząca Rady Miejskiej –  dobrze  będę za  każdym razem zwracać  żeby Pani  coś 
przewidziała na wręczenie przeze mnie

Pani Burmistrz – nie ma funduszu reprezentacyjnego dla Przewodniczącej

Przewodnicząca Rady Miejskiej – dlatego mówię, że będę się do Pani zwracała z puli budżetu 
gdzie Pani robi te zakupy

Pani Burmistrz – nie to jest budżet Urzędu nie Przewodniczącej

Przewodnicząca Rady Miejskiej – a Burmistrz, z jakich pieniędzy kupuje z budżetowych

Pani Burmistrz – to są dwie oddzielne funkcję

Przewodnicząca  Rady  Miejskiej –  punkt  siódmy  wyczerpany,  przechodzimy  do  8  wolne 
wnioski i komunikaty. Proszę radny Hlib 

Radny Hlib – ja  mam tutaj  taka prośbę na  ostatniej  uchwale  było o ściągnięcie  środków z 
zimowego utrzymania dróg na terenie gminy mamy ładną pogodę jeszcze jesienną, ale prosiłbym 
o zabezpieczenie, bo na terenach wiejskich są chodniki i w wioskach tych nie ma w ogóle, czym 
posypać w razie jakiegoś śniegu czy lodu, proszę o zabezpieczenie jakiegoś piasku czy solanki.

Radna Kamińska -  ..w  związku  z  tym,  że  u  nas  w szkole  są  organizowane  jasełka  śmiem 
zaprosić wszystkich tu obecnych..

Sołtys Sobczyk – Szanowni Państwo chciałem poinformować niektórych sołtysów szczególnie, 
że Pani Burmistrz wyszła naprzeciw i na stronie internetowej są uwagi i wnioski sołtysów bardzo 
dobrze, że tak się stało tylko dobrze by było żeby były zapytania i wnioski, bo uwagi to mogę 
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czynić fajnie by to brzmiało. Już korzystając z głosu chciałem Państwu życzyć z okazji świata 
dużo szczęścia zdrowa uśmiechu, na co dzień i tej troski głębokiej nad wsiami. Dziękuję bardzo

Przewodnicząca  Rady Miejskiej –  ja  również  w tym punkcie  chciałam powiedzieć,  że  dla 
radnych są życzenia  od instytucji  znajdującej  się  na terenie naszej  gminy od Rady Rodziców, 
uczniów w Węgorzynie  (odczytanie  życzeń)  żeby  nie  psuć nastroju  świątecznego chciałabym 
jeszcze  pochwalić  się,  w  jakich  uroczystościach  uczestniczyłam 50  lecia  pożycia  par  pożycia 
małżeńskiego  w ubiegłą  sobotę,  brałam udział  w  obchodach  krwiodawstwa  organizowanego 
przez PCK Odział w Łobzie, byłam również w jury konkursu kolęd, który odbył się wczoraj w 
Węgorzynie. Formalne ogłoszenia to zapraszam na XXVI sesję Rady Miejskiej, która odbędzie się 
30 grudnia 2008 o 16:  30 i  oczywiście  chciałam Państwu złożyć najserdeczniejsze  życzenia  z 
okazji nadchodzących świąt żeby te święta były spędzone w ciepłej rodzinnej atmosferze przy 
śpiewie  kolęd,  pachnące  świerkiem  i  siankiem  pod  obrusem  i  wszelkiej  pomyślności  w 
nadchodzącym 2009 roku a żeby wprowadzić jeszcze w ten świąteczny nastrój pozwoliłam sobie 
zaprosić na dzisiejszą sesję laureatkę wczorajszego konkursu gminnego konkursu kolęd laureatka 
w kategorii  gimnazjum jest właśnie z nami Pani Justyna Szymalak i ona zaprezentuję jedna z 
kolęd. Bardzo prosimy. 

Kolędę zaśpiewała Justyna Szymalak laureatka konkursu. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – i tym miłym akcentem zamykam XXV sesje Rady Miejskiej.

Protokół  sporządzono  w  1  egzemplarzu,  zawiera  35  ponumerowanych  stron  oraz  19 
załączników. Na tym protokół zakończono i podpisano.

Przewodnicząca Rady Miejskiej

          Monika Kuźmińska

Protokołowała:

Anna Adamów
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